
ÖĞRETMENİM
DERGİSİ

TÜRKİYE’DE İLK VE TEK

SAYI: 148
EKİM 
KASIM 
ARALIK  
2023

LİDER BİREYLER  
LİDER KOLEJLERİNDE  

YETİŞİR

Avcılar’da  
Re-form Rüzgarları 
Devam Ediyor

42 Yıllık  
Tecrübe İle  
Başarının Yolu

İstanbul  
Milli Eğitim  
Müdürlüğü’nden 
Vefa

“Doğru Gelecek”  
doğru kurumlarla  
gerçekleşecek

İngilizce  
eğitim alan  
herkes ingilizce 
konuşabilir

Ümit  
Kalko’dan 
çözüm  
önerileri

Sayfa 3

Sayfa 10-11-12-13

Sayfa 22-23 Sayfa 24-25

Sayfa 32-33

Sayfa 4-5-6-7

Sayfa 30-31

Sayfa 16-17-18-19-20-21

Avcılar Milli  
Eğitim Müdürü  
Cevat Dervişoğlu: 
“Çocuklarımızın 
Kalbine  
Dokunmalıyız”

Avrasya  
Eğitim  
Kurumları 
Genel  
Müdürü  
Taner  
SARI







ÖĞRETMENİM DERGİSİ

EDİTÖRÜN KALEMİNDEN... 
“HATIRLANMAK  
GÜZEL ŞEY”

Öğretmenim Dergisi’nin 
İmtiyaz Sahibi ve Sorumlu 
Yazı İşleri Müdürü  
olarak öğretmenlikten emekli 
olduğumuz 2015 yılından 
bu  yana Öğretmenim 
Dergisi olarak siyaset üstü 
gördüğümüz Eğitim-Öğretim’e 
karıca kararınca katkı 
sunmaya çalışırken ülkemizin 
MEBakanı tarafından 
anımsanmak apayrı bir 
mutluluk.
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İSTANBUL MİLLÎ EĞİTİM 
MÜDÜRLÜĞÜNDEN VEFA

(Öğretmenim Dergisi /  
Özel - İstanbul) 

İstanbul’da önceki 
dönemlerde görev yapan il 
müdürleri, ilçe müdürleri ve 
emekli eğitim yöneticilerine 
yönelik İstanbul İl Milli Eğitim 
Müdürlüğü tarafından kahvaltı 
programı düzenlendi.  Program, 
İstanbul’a hizmet etmiş eğitim 
camiasının tecrübeli isimlerini 
bir araya getirdi.

Görseli dikkatle 
incelediğimizde bizim 
tanıdığımız dönem Fatih 
Ahmet Rasim Lisesi’nde müdür 
yardımcısı olan Murat Mücahit 
Yentür’ün o dönemki müdürü 
Aziz Yeniyol idi. Görselde 
otururken ve boğazlı kazağı 
ile görüntülenen YENİYOL’ 
ile beraber dergimiz yayın 
yaşamına başladığında İstanbul 

Milli Eğitim Müdürü olan Ata 
Özer (ayakta) de kahvaltı 
programındaydı. Ayrıca 
sayfalarımıza konuk olmuş 
ilçe milli eğitim müdürleri 
Programda konuşan  Doç. Dr. 
Murat Mücahit Yentür vefayı 
ve tecrübeyi önemsediklerini 
belirterek eğitim camiasına 
emek veren müdürlerin 
Öğretmenler Günü’nü kutladı.

Yentür konuşmasında, 
“Görevlerimiz ne olursa 
olursa olsun, sonuçta hepimiz 
birer öğretmeniz ve mevcut 
makamlarımızın gelip geçici 
olduğunu biliyoruz.  Bu yüzden 
görev süresince yaptığımız 
hizmetlerin kalıcı etkiler 
bırakması, üzerinde durmamız 
gereken en önemli husustur” 
dedi. 

Yentür, tecrübe ve bilgi 
paylaşımının önemine 

değinerek, kurulacak bir 
iletişim grubu ile sürekli bilgi 
alışverişi içinde olacaklarını 
belirtti. Bu bilgi ve tecrübe 
paylaşımının, eğitim sisteminin 
işleyişine büyük katkılar 
sunacağını dile getirdi.

Yentür, “Bir öğretmenin en 
büyük serveti, öğrencilerinin 
başarıları ve yüreğindeki 
sevgidir,” diyerek 
öğretmenlerin topluma 
katkısının altını çizdi.

Programda geçmiş 
dönemlerde görev yapmış il 
ve ilçe müdürleri ile emekli 
eğitim yöneticileri de söz 
alarak, buluşmadan duydukları 
memnuniyeti dile getirdi ve İl 
Müdürü Yentür’e teşekkürlerini 
sundu. Vefa buluşması 
katılımcılarla anı fotoğrafı 
çekilmesinin ardından sona 
erdi.
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(Adnan Gündüz -  
Yeşim Ağırbaş)

◊ “Öğretmen: Türkiye’nin 
inşasında örnek ve öncü 
olan çocuklarımızın ufkunu 
açan, dertlerini dinleyen, 
geleceklerini şekillendiren ve 
onları geleceğe hazırlayan 
onlara yol gösteren, yol olan 
ve birlikte bu yolda yürüyen 
kişidir. Yunus Emre: “Dos-
tun evi gönüllerdir, Gönüller 
yapmaya geldim.” diyor. O 
halde, çocuklarımızın kalbine 
sevgiyle, merhametle, sabırla 
ve şefkatle dokunmalıyız.

Avcılar İlçe Milli Eğitim 
Müdürü Cevat Dervişoğlu, 
ilçesindeki eğitim-öğretim  
faaliyetlerini ve eğitim- 
öğretime bakış zaviyesini  
Öğretmenim Dergisi’ne şöyle  
değerlendirdi:

YENİDEN DÜNYAYA 
GELSEM YİNE ÖĞRETMEN 
OLMAK İSTERİM

Avcılara geniş bir alana 
yayılmış, 10 mahalleden oluşan 
bir ilçe.  Yeşilkent ve Tahtakale 
mahalleleri sürekli göç almak-
tadır. Bu mahallelerimiz aynı 
zamanda İSKİ Su Havzası’nda 
yer aldığından dolayı  bu ma-
hallelerimizde yeni okul yapı-
mındaki imar sorunu, en büyük 
problemimizdi. Bu sorun 2023 
yılında çözüme kavuşturulmuş 
Bakanlığımız tarafından bu 
bölgede okul yapımları hızlan-
dırılmıştır. Bu okullarımızda 
bu eğitim-öğretim yılının ikinci 
döneminde eğitime başlanması 
planlanmaktadır.

2022 ve 2023 yılında ilçemize 
yaklaşık 700 civarında öğret-

men ataması yapılmıştır. 4 bin 
200 öğretmenle eğitim-öğretim 
faaliyetleri devam ettirmekteyiz.

Sosyo-ekonomik yönden 
dezavantajlı olan mahallelere 
yönelik özel projeler yaparak 
eğitimde fırsat eşitliğini sağla-
mayı amaçlamaktayız. Roman 
vatandaşlarımızın yoğun olarak 
yaşadığı bölgelerde öğrenci-
lerin devamsızlıklarını azal-
tıp okula devamını sağlamak 
için  ‘Okulumu Seviyor, Ritme 
Ayak Uyduruyorum’ projesiyle 
sürekli devamsız öğrencilere 
halk oyunları ve ritim kursları 
açarak bu öğrencilerin okula 
olan aidiyetlerini arttırarak 
sürekli devamsız öğrencilerin 
okula devamlarını sağladık. Bu 
öğrencilerin ilçemizde yapılan 
tüm etkinliklerde görev almala-
rı bizleri daha da mutlu etmiş-
tir. 

AVCILAR MİLLİ 
EĞİTİM MÜDÜRÜ 

CEVAT DERVİŞOĞLU:
“ÇOCUKLARIMIZIN 

KALBINE  
DOKUNMALIYIZ”
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Ekonomik seviyesi düşük 
olan mahallerde Kaymakamlık 
ve İlçe Sosyal Yardımlaşma 
Vakfı ile birlikte ‘Avcılar’da 
100’ler Gülüyor’ projesini 
hayata geçirerek her hafta 100 
öğrenciyi bowling ve paten 
etkinliği, ardından öğrenci-
lerle toplu yemek yeme ve 
masal etkinliği gerçekleştir-
dik. 2022-2023 eğitim öğretim 
yılında toplam 12 hafta olarak 
uyguladığımız bu etkinliğe bin 
200 öğrencimiz katılmıştır. Bu 
kapsamda ilçemiz içerisin-
de bulunan farklı özellikteki 
bölgelerin, farklı özelliklerine  
yönelik  temel problemlerini 
çözüme kavuşturacak projeler 
yaptık. 

BU YIL YENİ BİR PROJE 
BAŞLATIYORUZ.

 YETENEK AVCILAR’I. Bu 
Proje ile çocukların yetenekle-
rini keşfetmeyi insan unsuru-
muzun etkin ve verimli kulla-
nılmasına ve öğrencilerimizin 
kendisinde var olan potansiyeli 
ortaya çıkarmasını sağlamayı 
amaçlıyoruz. Öğrencilerimi-
zin yetenekli olduğu alanları 
keşfedip bu alanlarda açaca-
ğımız kurslarla öğrencilerimi-
zin başarılı olduğu alanlarda 
ilerlemelerini hedeflemekteyiz. 
Müzik alanında, drama alanın-
da yeteneği olan çocuklarımız 
var. Bu yetenekleri bulmamız 

lazım. TÜM ÖĞRENCİLERİMİZİN 
YETENEĞİNİ TESPİT EDEREK BU 
ÖZELLİKLERİNİ GELİŞTİRECEK 
KURSLARLA ÖĞRENCİLERİMİZİ 
BULUŞTURACAĞIZ.

Avcılarda kurum amirleri arasın-
da çok iyi bir iletişim var. Kayma-
kamımız Kemal İnan’ın eğitime 
sürekli desteğini, teşviklerini ve 
projelerimize katkılarını her daim 
görüyoruz.  İlçemizde eğitimin tüm 
paydaşlarıyla iletişimi en yüksek 
düzeyde tutup, ilçemizin eğitim 
alanında başarı seviyesini en üst 
seviyeye çıkarmayı amaçlıyoruz.

İlçemizde eğitim felsefesinin  
2 temel unsuru vardır

Bunlardan birincisi; eğitimi 
sadece sınıflardan ibaret  
olmadığını,  
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öğrencilerimizi sınıfların dört 
duvarından çıkartarak spor, 
sanat ve kültürel alanda öğren-
ciler için pek çok etkinlik yapa-
rak mesut başarılı öğrenciler 
yetiştirmektir. Avcılarda ilk defa 
oryantiring etkinliği gerçek-
leştirdik ve öğrencilerimiz çok 
mutlu oldular.

Bunlardan ikincisi; öğretmeni 
her alanda öncü olarak  
görmek,

 Öğretmenlerimizin de sa-
dece sınıflarda değil her türlü 
etkinlikte yer almasını istiyo-
ruz. Öğretmenler arası çeşitli 
yarışmalar düzenliyoruz. 2022-
2023 eğitim öğretim döneminde 
yaptığımız voleybol, okçuluk, 
yüzme, masa tenis satranç 
turnuvalarında yaklaşık 2 bin 
öğretmenimiz katılım sağla-
mıştır. İlçemizde görev yapan 
müzik öğretmenlerimizden bir 
müzik grubu oluşturarak kon-
ser programları düzenlemeye 
başladık ilk konser programını 
Cumhuriyetimizin yüzüncü yıl 
programı kapsamında gerçek-
leştirdik. Öğretmenlerimizle 
Aforizma Saatleri Projesinde 
bir araya gelecek ve birlikte 
düşünce ufkumuzu zenginleşti-
receğiz.   

Öğretmenlerimizle birlik 
yürüyüş etkinliği, kahvaltı 
programı ve kahve molası gibi 
etkinliklerde sık sık bir araya 
gelmekte, ilçe adına yapacakla-
rımızı onlarla müzakere etmek-
teyiz.

İlçemizin ilk önceliklerinden 
biri özel eğitim öğrencileridir. 

 İki tane özel eğitim uygula-
ma okulumuz var. Biz ay sonra 
Ispartakule tarafında bir üçüncü 
uygulama okulunu açacağız. 
Bu öğrencilerimizin kimseye 
muhtaç olmadan yaşamlarını 
devam ettirmeleri, en önemli 
önceliğimizdir. Lise eğitimlerini 

bitirdiklerinde bile onları eğitim 
ortamından çıkartmayıp yetiş-
kin engelliler kursları açarak 
eğitimlerini devam ettirmek-
teyiz. Bu kurslara çevre ilçe-
lerden bile çok sayıda talep 
gelmektedir.

Velilerimize yönelik aile oku-
lu projesi kapsamında 8 alanda 
eğitimler yapılmaktadır. 2022-
2023 eğitim öğretim yılında 2 

bin 35 velimize yönelik bu eği-
timler yapılmıştır. Halk Eğitimi 
Merkezi tarafından hayat boyu 
öğrenme kapsamında bin 636 
kursta toplam 36 bin 637 kişi 
kurslarda eğitim almıştır. Özel-
likle mesleki eğitim kurslarına 
yoğun talepler gelmektedir. Gü-
zellik ve Saç Bakımı Hizmetleri 
ve Arıcılık gibi kurslar yoğun 
talep görmektedir. 
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İlçemizde özellikle meslek 
liselerinde Yiyecek ve İçecek 
bölümü ve Güzellik ve Cilt 
Bakımı bölümleri açtık. Meslek 
liselerinde öğrencilerin istek 
ve kabiliyetleri oranında, gü-
nün koşullarına uygun meslek 
edinecekleri bölümleri onlara 
sunmak amacındayız. 

 

ÖĞRETMEN,  
MADEN MÜHENDİSİ  
GİBİDİR.

 Maden mühendisi, toprağın 
altındaki cevheri nasıl araştırıp 
buluyorsa biz de öğrencilerin 
içerisinde cevherleri ortaya 

çıkartan BİR İNSAN MÜHEN-
DİSLERİYİZ.

Bir öğretmen, bir çocuğun 
kaderini, bir çocuk bir  devletin 
kaderini, bir devlet bir milletin 
değiştirir.

 Öğretmenlerimiz heyecan 
ve aşkla çalışıyorlar. Bu fe-
dakâr eğitim kadrosuyla çalı-
şıyor olmayı, en büyük şansım 
olarak görmekteyim. 

  6 Şubat Kahramanmaraş 
depreminin ardından ilçemiz 
öğretmenlerinden oluşan bir 
ekip Kahramanmaraş’a gidip 
bölgedeki bir okulda yemek-
hane kurup depremzedelere 
yemek dağıtımında görev 

aldılar.  Hatay’a giden 15 kişilik 
okul öncesi öğretmenimiz, 15 
çadırkentte okul öncesi sınıfları 
kurarak çadır kentlerdeki ço-
cuklara eğitim verdiler.  TÜBİ-
TAK 4007 projesi kapsamında 
Avcılar-Dulkadiroğlu Bilim 
Seferi Projesi’ni gerçekleştirdik.

  Eğitimi her geçen gün daha 
iyiye, daha güzele çıkarmak 
Avcılar’daki temel hedefimizdir. 
Bu temel  hedef doğrultusunda, 
tüm paydaşlarımızla her türlü 
sorunu çözmek amacıyla birlik 
ve beraberlik içinde çocuk-
larımız için var gücümüzle 
çalışıyoruz, çalışmaya devam 
edeceğiz.
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“NEDEN AYNI BAŞARI 
bambaşka bir kavram?”

Öncelikle İstanbul ve daha 
sonra yurt genelinde  özel 
öğretim sektörünün en önemli 
isimlerinden bir tanesi Kavram 
Eğitim Kurumları. Yarım  
asırlık geçmişiyle birçok öğ-
rencinin yaşamına dokunmuş, 
geleceğinin şekillenmesinde 
önemli roller üstlenmiş bir 
kurum.

Böyle bir kurumda rol model 
olarak çalışanların, öğretmen-
lerin ve öğrencilerin önünde ol-
mak, başarısıyla kendisini kanıt-
lamış, hata yapma lüksünüzün 
olmadığı bir dönemde görev 
almak demek bu gün demek.

O nedenle Kavram Eğitim 
Kurumları Genel Müdürü Oğuz-
han Kumbasar’ı siz okurlarımı-
za daha yakından tanıtabilmek 
için biz sorduk o cevapladı:

Ö.D- Eğitim yönetimi oldukça 
önemli bir mesele geleceğin 
nesillerini yetiştirme misyonu 
bu işi daha da kıymetli hale 
getiriyor. Kavram Okullarının 
bu anlamda gelecek vizyonun-
dan söz etmenizi istesem neler 
söylersiniz?

Oğuzhan Kumbasar: Kavram 
Eğitim Kurumları olarak eğitim-
de köklü bir deneyime sahibiz. 
1974’ten beri geleceğin nesille-
rini yetiştirirken çağdaş, yaratı-
cı, girişken, sorumluluk sahibi, 
öğrenmeyi seven bir nesil 
yetiştirmeyi hedefliyoruz. Ku-
rumlarımızın her birinde eğitim 
standartları ve öğrenim hedef-
leri aynıdır. Kişiye özel eğitim 

modeli ile de dünya çapındaki 
eğitim modellerine uygun yön-
temleri takip ediyoruz. 

Kaliteli ve köklü eğitim 
modelimizle her öğrencinin 
eksikliklerini tamamlamasına 
öncelik veriyoruz. Çağdaş ve 
özgür fikirli nesillerin yetişmesi 
için her çağı doğru okumaya 
çalışıyoruz. Bu sayede eğitim 
alanındaki güncellemeleri takip 
ederek dinamik bir eğitim hiz-
meti sunuyoruz.

Hedeflerimizi öğrencilerimi-
zin ihtiyaçları, çağımızın ge-
reksinimleri ve yeni öğrenme 
teorileri doğrultusunda  
geliştiriyoruz.

Ö.D- Yönetim felsefenizi de 

öğrenmek isteriz. Öğrenci-ve-
li-öğretmen-idari personel 
anlamında iletişim ve yönetim 
süreçlerinizi nasıl planlıyor ve 
uygulamaya geçiriyorsunuz?

Oğuzhan Kumbasar: Eğitim 
kurumlarında öğrenci, veli ve 
idari personel arasında kulla-
nılacak iletişim kanalları çok 
önemlidir. Öncelikli olarak ku-
rumlarımızda bu iletişim kanal-
larını belirleyerek doğru ileti-
şim yöntemlerini sunuyoruz. 

Belirli aralıklarla öğrenci-veli 
toplantıları ve idari personel 
toplantıları düzenliyor, bu 
toplantılarda bilgi alışverişi ve 
sorunların çözümü için bir  
platform oluşturuyoruz.  
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Her idari personelin görev ve 
sorumluluklarını belirleyerek, 
iş süreçlerinin daha etkili bir 
şekilde yürütülmesini sağlıyo-
ruz. 

İdari personelin sürekli eği-
tim ve gelişimini sağlayarak, 
güncellemelere uyum sağla-
malarını ve işlerini daha etkili 
bir şekilde yerine getirmelerine 
destek oluyoruz.  Veli ve öğ-
rencilere açık iletişim kanal-
ları sunuyoruz. Bu da velilerin 
öğrenciyle ilgili bilgileri takip 
etmelerini sağlamaktadır.

Öğrenci performansı hakkın-
da düzenli geri bildirimlerde 
bulunarak, velilere öğrencinin 
gelişimi hakkında düzenli ola-
rak bilgi aktarımı sağlayarak 
işbirliği oluşturuyoruz.

Uyguladığımız bu yöntemler 
ile öğrenci, veli ve idari perso-
nel arasında etkili bir iletişim 
ve yönetim süreci oluşturuyo-
ruz.

Ö.D- Kavram Eğitim kurum-
larının benimsediği eğitim 
anlayışını bizlere biraz açıklar 
mısınız?

Oğuzhan Kumbasar: Yarım 
asırlık geçmişi ve tecrübesi ile 
devam eden Kavram Eğitim 
kurumları olarak “Aynı Başarı 
Bambaşka Bir Kavram” sloganı 
ile ilerliyoruz.                                            

Neden ‘Bambaşka’? 
Çünkü günümüz çocukları 

ve gençleri, değişimin hızla 
kendini yenilediği bir dünyada; 
evrensel, toplumsal ve zihinsel 
dönüşümün bir parçası olarak 
büyüyorlar. Bu durumun far-
kında olarak şekillendirdiğimiz 
eğitim anlayışımızda, “Okul 
İçinde Akademik Okul” konsepti 
ile her zaman öğrencilerimizle 
aynı çağı yaşamaya ve onla-
rın ihtiyaçlarına cevap veren 

nitelikte bir akademik eğitim 
sunmaya özen gösteriyoruz.

Anaokulundan lise mezuni-
yetine kadar öğrenci merkezli 
öğretimi savunan Kavram 
Eğitim Kurumları’nda daha 
çok düşünen ve sorgulayan, 
daha fazla okuyan ve araştıran, 
öğrenmenin her aşamasına 
daha aktif katılan, ulaşılan 
her bir bilginin daha yararlı 
ve kalıcı olmasını sağlayan, 
dünyanın belirlediği akademik 
okul deneyimi yaşatan “Okul 
İçinde Akademik Okul” konsep-
tini öğrencilerimize sunuyoruz. 
Aynı zamanda öğrencilerimi-
zin dünya kriterlerine sahip 
bireyler olarak yetişmeleri için 
gerekli yabancı dil desteği, dile 
hâkimiyet kurmaları, hem farklı 
ülkelerin Kültürlerini tanımak 
hem de günlük hayatta yabancı 
dil gelişimlerini desteklemek 
için yurtdışı gezileri, öğrenci 
değişim programları gibi proje-
lerle onların akademik olmanın 
yanında sosyokültürel anlamda 
da gelişimlerine katkı sağlıyo-
ruz.

Ö.D- 5,10,15 yıllık planlarınız 
nelerdir?

Oğuzhan Kumbasar: Eğitim 
kurumlarının yeni teknolojiler 
ve eğilimlerine uygun olarak 
güncellenen, rekabet avantajı 
sağlayacak eğitim programları 
oluşturması gerektiğini dü-
şünmekteyiz. Kavram Eğitim 
Kurumlarında yürütmekte oldu-
ğumuz STEM (Bilim, Teknoloji, 
Mühendislik ve Matematik) 
alanlarına odaklanan program-
lar geliştirmeye, aynı zaman-
da sosyal becerilere vurgu 
yapacak dengeli bir müfredat 
sunmaya bundan sonraki 
süreçlerde de devam etmeyi 
hedefliyoruz. 

Eğitimde dijital platformları 
etkin bir şekilde kullanarak 
öğrenci katılımını ve etkileşi-
mini artırmak, uzaktan eğitim 
imkânlarına yatırım yaparak, 
çevrimiçi öğrenme fırsatlarını 
genişletiyoruz.

Her dönemde olduğu gibi 
öğrenci merkezli bir yaklaşım 
benimsemeye ve öğrenci mem-
nuniyetini artırmak için geri 
bildirim sistemleri oluşturma-
ya devam edeceğiz. Eğitimde 
interaktif ve pratik öğrenme 
yöntemlerine daha fazla odak-
lanacağız.

Eğitimde sadece öğrenci 
değil öğretmenlerin de sürekli 
eğitimlerle güncel kalmalarını 
sağlamaya devam edeceğiz. 
İleri düzey öğretim teknikleri 
ve pedagojiye odaklanan pro-
fesyonel gelişim programları 
oluşturarak öğretmenlerimizin 
de gelişimlerine katkı sunmaya 
devam edeceğiz. 

Güncel teknolojiyi takip 
edebilmek için Eğitim Kurumu-
muzun teknik altyapısını sürekli 
olarak güncellemekteyiz. İleri 
teknolojilere entegre edile-
bilecek sınıf donanımlarımızı 
güçlendiriyoruz. 

Toplumsal sorunlara duyarlı-
lık oluşturacak projelere katılım 
sağlayarak öğrencilerin sosyal 
sorumluluk bilincini geliştir-
melerini desteklemeye devam 
edeceğiz. 

Sadece ülkemizde değil öğ-
rencilerimizin dünya vatandaşı 
olmaları noktasında uluslarara-
sı öğrenci ve öğretmen değişim 
programlarına katılım sağlama-
larına, diğer eğitim kurumları, 
araştırma kuruluşları ile işbir-
liklerini artırarak gelişimlerine 
katkı sağlamak sürekli planları-
mız arasındadır.
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 “DOĞRU GELECEK”  
DOĞRU KURUMLARLA

◊ “Hedeflerimiz arasında 
Türkiye’nin en yüksek 
maaşını ve sosyal haklarını 
öğretmenine sunan bir kurum 
olabilmek de var. Bir toplumda 
öğretmen maaşı, milletvekilinin 
maaşının altında kalıyorsa  
o toplum gelişemez.”    

                                                                                            
(Adnan Gündüz/ 
Özel haber - İstanbul)

Geleceğimizi emin ellere 
teslim etmek istediğimiz zaman 
hepimizin başvurduğu arayış 
DOĞRU GELECEK VE BU GE-
LECEĞİ SAĞLAYACAK DOĞRU 
KURUM.

İşte bu arayış esnasında kar-
şımıza çıkan bir slogan “DOĞ-
RU GELECEK”

Bu doğru geleceğin nasıl ger-
çekleşeceği ve bu doğru gele-
ceğe olan yolculukta bizi oraya 
taşıyacak kurumlarda kimler 
var, bunların eğitimle ilintisi 
nedir ve dünyanın en kıymetli 
varlığımızı emanet edeceğimiz 

bu kurumlar gerçekten güveni-
lir ve gerçekten doğru mu?

Bu nedenle Eğitim Sektörüne 
‘’Doğru Gelecek’’ Sloganı ile id-
dialı ve hızlı bir giriş yapan Av-
rasya Eğitim Kurumları Genel 
Müdürü Taner SARI ile röportaj 
gerçekleştirdik.

Biz sorduk o cevapladı:
Ö.D-)Avrasya Eğitim Ku-

rumları’nın kuruluş öyküsünü 
anlatır mısınız?

T. Sarı:-) Özel okulculuk ve 
kurs sektöründe birçok önemli 
kurumda değişik kademeler-
de görev aldıktan sonra; özel 

gerçekleşecek



okulculuk ve kurs sektörünün 
dershanelerin dönüş süre-
cinden itibaren gerek fiziki 
şartlar açısından gerek eği-
tim vizyonu açısından geriye 
gittiğini veli ve öğrencilerin 
ihtiyacını, beklentisini karşı-
lamadığını gördüğümüz için 
yeni bir başlangıç yapmamız 
gerektiğini düşünerek Avras-
ya Eğitim Kurumları’nı kurma 
kararı aldık.

Ö.D-) Avrasya Eğitim Ku-
rumları’nın Kurucusu Kimdir?

T. Sarı:-) Avrasya Eğitim 
Kurumları kurucuları ben ve 
birkaç kişi değil Türkiye’de ve 
Dünya’da kaliteli ve nitelikli 
eğitim isteyen milyonlardır.

Ö.D-) Avrasya Eğitim Ku-
rumları’nın diğer eğitim ku-
rumlarından farkı ne olacak?

T. Sarı:-) Dünyada üretim-
den ekonomiye, politikadan 
iletişime tüm alanlarda yeni 
paradigmaların yerleşmeye 
başladığı günümüzde eğitim 
de dönüşüyor, değişiyor. Tüm 
üretim, tüketim, iş yapma 
şekilleri, hatta günlük hayat 
rutinlerinin değiştiği dünya-
mızda geleceğin bireylerini 
geçmiş yüzyılın eğitim anla-
yışıyla yetiştirmek mümkün 
değil, doğru değil.

İşte bu nedenle dünya oku-
lu vizyonumuzun bir parçası 
olarak eğitimin şifrelerini de-
ğiştiriyor, geleceğin eğitimini 
bugün Avrasya Eğitim  
Kurumları öğrencilerine 
sunuyoruz. Avrasya Eğitim 
Kurumları dünyanın önde ge-
len ülkelerinde uygulanmaya 
başlayan eğitim anlayışının 
Türkiye’de öncülüğünü yapar-
ken dünya eğitim sektörüne 
de örnek olan Yüzyılın Eğitim  
Programını uygulayacağız.

‘’Hedefimiz Eğitimde 
bir dünya markası 
olmak.’’

 Ö.D-) Avrasya Eğitim  
Kurumları Olarak Hedefleriniz 
Nelerdir?

 T. Sarı:-) Biz dünyanın en iyi 
koleji olmak istiyoruz. Avrasya 
Koleji nitelikli eğitim kalitesi-
ni önce ülkemizin tüm illerine 
sonrası ise tüm dünyaya taşımak 
istiyoruz..

Cumhuriyetimizin 100.yılında 
Avrasya Kolejleri, Avrasya YKS - 
LGS Hazırlık Kursları ve Avrasya 
Yabancı Dil Kursları olarak 100 
şubeye ulaşmayı hedefliyoruz.

Hedeflerimiz büyük, işimiz çok 
zor. Ama biz zor işleri severiz. 
Bunu başaracak ekibimiz, az-
mimiz, çalışkanlığımız, eğitim 
aşkımız ve sizlerin desteği var.

ÖĞRETMENİM DERGİSİ
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Ö.D-) Avrasya Eğitim Kurum-
ları Olarak Değerleriniz Nedir?  

T. Sarı:-) Öncelikle 
1-) Dünya vatandaşlığı
Avrasya Eğitim Kurumları 

olarak; Dünya vatandaşı ola-
bilmeyi bir 21. Yüzyıl becerisi 
olarak görür ve öğrencilerimi-
zin dünyanın her yerinde var 
olabilmeleri için çalışırız.

Dünyamızın kültürel çeşit-
liliğini bir fırsat olarak görür, 
ayrımcılık yapmadan, ırk ve dil 
farkı gözetmeden, ulusal kimli-
ğimizin bize sağladığı özgüven-
le daha adil, daha iyi bir dünya 
için çalışırız.

2-) Topluma Değer Katmak
Avrasya Eğitim Kurumları 

olarak; “Eğitimde dünya marka-
sı olma”  vizyonumuz doğrultu-
sunda topluma değer katacak 
bireyler yetiştirir, eğitim alanın-
da tüm topluma yayılacak de-
ğerler üretir ve bunun sorumlu-
luğunu ve gururunu yaşarız.

Bir eğitim kurumu olarak, 
çalışanlarımızın kendilerini ge-
liştirmeleri için fırsatlar sunar, 
sadece kendi öğrencilerimiz 
için değil, tüm dünya çocukları 
için düşünmelerine, üretmeleri-
ne ve faydalı modeller geliştir-
meleri için çalışırız.

3-) Sürdürülebilirlik
Avrasya Eğitim Kurumları 

olarak; bilgi ve cesaretle atılan 
her adımın ancak sürdürülebilir 
olması halinde başarıya ulaşa-
cağına inanıyoruz.

Tüm çalışmalarımızı sürdü-
rülebilirlik temelinde planlar ve 
uygularız. Akademik birikimimizi, 
başta insan kaynağımız olmak 
üzere tüm varlıklarımızı ve pay-
daşlarımızla ilişkilerimizi güveni-
lirlik ve sürdürülebilirlik felsefesi 
ile yönetiriz.

4-) Yenilikçilik
Avrasya Eğitim Kurumları ola-

rak; “Yenilikçiliğimiz imzamızdır”. 
Biz takip değil, öncülük ederiz. 
Eğitim standartlarımızı sürekli 
iyileştirerek yeni modeller geliş-
tirir, fark yaratmak için çalışırız.

5-) Liderlik
Avrasya Eğitim Kurumla-

rı olarak; liderlik ülkemizi 
geleceğe başarıyla taşıyacak 
yüzbinlerce öğrenci yetiş-
tirmek için üstlenilmiş bir 
sorumluluk, cesaretle alınmış 
bir görevdir.

Sadece ülkemizde değil 
dünyada örnek alınacak 
eğitim modelleri ve içerikleri 
geliştirmeyi kurum kültürü-
müzün parçası olarak görür, 
tüm çalışanlar olarak liderlik 
bayrağını layıkıyla taşımak 
için çalışırız.

“DEĞERLERİMİZ;”
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Ö.D- ) Öğretmenlerini-
ze Yönelik Ne Gibi Çalış-
malar Yapıyorsunuz?

T .Sarı:-) Hızla değişen 
dünyada eğitim trend-
lerini takip edip kendi-
mizi güncellemenin çok 
önemli olduğunu düşü-
nüyorum. Avrasya Eğitim 
Kurumlarının bu vizyonu-
nu anlayıp uygulayacak 
içindeki eğitim aşkını ve 
heyecanını hiç kaybetme-
yen öğretmenlerimizle 
yola çıkmak istiyoruz.

Özel sektör öğretmen-
lerimizin sıkıntılarını 
biliyoruz. Hedeflerimiz 
arasında Türkiye’nin en 
yüksek maaşını ve sosyal 
haklarını öğretmenine 
sunan bir kurum olabil-
mek de var. Bir toplumda 
öğretmen maaşı, millet-
vekilinin maaşının altında 

kalıyorsa o toplum geli-
şemez.

Özellikle özel sektörde 
çalışan öğretmenlerimizin 
devlet öğretmenleri ile 
arasındaki hak farklılıkları 
özel sektör öğretmen-
lerinin öğrencilerimizin 
geleceği için gece gündüz 
nasıl çalıştığını bilen bir 
eğitim girişimcisi olarak 
beni ve onları çok üzüyor. 
Bu haklar için gerekirse 
dernek kurup öğretmenle-
rimizin sonuna kadar hak 
ettiği değeri elde etmeleri 
için onlarla birlikte müca-
dele edeceğiz.

 Bu vesile ile çocuk-
larımızın en güzel ve en 
doğru şekilde yetişmesin-
de en büyük paya sahip 
değerli öğretmenlerimi-
zin Öğretmenler Günü’nü 
Kutlarım.

‘’EN GÜÇLÜ YANIMIZ

öğretmenlerimiz
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YARININ BÜYÜKLERİDİR
Atatürk’ümüzün bu sözünü 

baş tacı ederek ve bir sınıf 
öğretmeni olarak öğrencilerimi 
geleceğe hazılarlamak için ne-
ler yapabileceğimi dert edine-
rek bir yola çıktm.Bugün yaşları 
henüz küçük ancak yarın büyü-
yecekler ve kendi mesleklerini 
ellerine almış,ülkemizin yöneti-
minde söz sahibi olacaklar.

Bu güzide gerçeklikle yola 
çıkarak ‘biz öğretmenler ve 
ebeveynler olarak onlara nasıl 
davranmalıyız?’sorusunu ce-
vaplamaya çalışalım istedim. 
Onların çocuk olduğunu kabul 
edelim evet ve bununla birlikte 
onlara yarının büyükleri olarak 
davranalım.Bu davranış şek-
li  onların geleceğe şimdiden 
doğru adımlarla yürümelerini 
sağlayacak,kendilerine olan 
güvenlerini inşa etmelerinde rol 
oynayacak.

Ben bir sınıf öğretmeni olarak 
ilkokul 1.sınıf öğrencilerime şu 
meşhur ve kritik soruyu yönelt-
tim: ‘’Büyüyünce ne olacaksın?’’

Sorunun cevabı benim için 
önemliydi ve evet kritikti de.
Çünkü verecekleri cevaplar 
ailesinin dayatması mı yoksa 
kendi yetenek ve isteklerine 
göre verilmiş bilinçli cevaplar 
mıydı bunu anlamak gayesin-
deydim.

Bu amaçla öğrencilerimle 
birlikte meslekler oyunu tertip 
ederek hem onların meslekleri 
tanımalarına önayak olduk hem 
de seçecekleri mesleklerde 

nasıl davranmaları gerektiği-
ne dikkat edip etmediklerini 
görerek doğru yönlenmelerini 
sağladık. Her biri gördüm ki 
bilinçli olarak kendilerini mutlu 
hissedecekleri meslekleri bul-
muş,önfikir almış olarak seçim 
yapmışlardı. Öğrencilerimden 
biri ‘esnaf’ olmak istediğini söy-
ledi mesela.

Haydi sahne senin göster 
kur bakalım tezgahını ve göster 
hünerlerini! Diyerek sahneyi 
ona bıraktık.Sıralatı birleştirdik 
ve beslenmeçantası,kalemlik,-
suluk ne varsa dizdik sözde 
tezgaha.Sınfın diğer öğrencileri 
de müşterileri oldu onun.İnanır 
mısınız,öyle güzel hitap etti ki 
müşterilerine, öyle güzel satış-
lar yaptı ki görseniz sanki bu iş 
için eğitim almış gibiydi.Oyunun 
sonunda Şunu da söyledi hatta 
bize:’Ben kendimde pazarla-
macı ruhu hissediyorum.Kendi 
çanta markamı çıkartarak kendi 

işimi kuracağım.’ Bu cümle 
onun hayal dünyasını nasıl 
şekillendirdiğini,yeteneklerinin 
farkında oluşunu ve hangi sek-
töre yönelirse mutlu olacağını 
sunuyordu gözler önüne.

Diğer öğrencilerim de şimdi-
den kendi hedeflerini belirlemiş 
oldular.İçlerinden biri eczacı,bi-
ri doktor,biri ressam ve biri de 
polis olmak istediğini söyledi.
Her birine ayrı ayrı ortam kura-
rak sanki büyümüş te o mesleği 
icra ediyormuş gibi oynamasını 
izledik.Hiçbiri seçtiği meslek-
ten endişe duymadı,verdikleri 
kararın doğruluğundan emin 
oldular.

Sahne onlarındı ve her biri 
yeteneklerinini fark ettiler.

Evet,madem yarın onlar 
büyüyüp sorumluluk sahibi 
olacaklar yani ‘birey’ olmuş 
olacaklar o halde neden onlara 
şimdiden bu şekilde davranma-
yalım? Bizler küçüklerimizin ha-
yal dünyalarını geliştirmelerine 
yardımcı olmalıyız.Büyüyünce 
mutlu olacakları meslekleri biz 
seçip ‘bu işi yapacaksın!’diye 
dayatmaktan vazgeçmeliyiz.
Seçtikleri mesleklerde önce 
ahlaklı,erdemli iyi insanlar 
olmalarını sonra da adaletli bir 
şekilde mesleklerini icra etme-
lerini söylemeliyiz onlara.

Yargılamadan,dayatmadan,-
zorlamadan...

Bugünün küçükleri

Nur Dağlar 
Başarılı Kolejleri  

Sınıf Öğretmeni
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Ela ileLale’yi tanıdınız değil 
mi? Hani ilk okuma yazma yol-
culuğunun ilk adımlarını atarken 
el ele verdirdiğimiz, ilk satırları-
mıza yazdığımız o ilk sözcükle-
rimiz!  Evet,Ela ile Lale’yi el ele  
verdirerek harikulade bir başarı 
elde ettik: okuma yazmayı  öğ-
rendik.Ancak ben burada  sade-
ce o ikisini değil başarılı eğitim 
ve öğretim hayatının temeli için 
öğretmen ile veliyi el ele,bilek 
bileğe verdirerek onları ortak 
bir çalışma ve yardımlaşmaya 
davet etmek istedim.

Pekala,bu konu niçin bu kadar 
önemli olabilir? Cevabı merak 
ediyorsanız, Öğretmen-veli iş-
birliğinin getirilerini derlediğim 
yazıma başlıyorum.

Bir eğitimcinin velisinden geri 
bildirim alması, öğretmenin de 
veliye öğrenci hakkında bilgi 
vermesi  öncelikle çocuklarda 
doğru tutumun gelişmesine 
katkı sunar. Öğretmenin sınıfta 
çocuğa kazandırmak istediği 
birçok tutum, davranış ve bakış 
açısı evde desteklenmeyince 
öğretmen çok yol alamıyor.
Örneğin, öğretmen çocuğa 
sorumluluk kazandırmak istiyor 
ama aile çocuğa evde hiçbir 
sorumluluk vermiyor. Hal böyle 
olunca çocuk neyin doğru neyin 
yanlış olduğu konusunda zihin 
bulanıklığı yaşıyor.

Öte yandan öğretmenler,ve-
liler tarafından denetlendikleri 
hissine kapılabilmekteler.Bu 
durumda öğretmen zaman za-
man öğrenci ve velilerine karşı 
sempatilerini düşürebiliyorlar.
Tabii bu durumda en büyük za-
rarı yine öğrenci görüyor. 

Her çocuğun evde ders ça-
lışma ortamı, aile yapısı bir-

birlerinden farklı olabilmekte.
Çocuğun evdeki durumundan ve 
ders çalışma ortamının verimli 
olup olmadığından öğretmenin 
bilgisi olmalı. Olmalı ki çocu-
ğun psikolojisine göre yaklaşım 
sergileyip, çocuğun eğilimlerini 
doğru yönlendirebilsin. Doğru 
yaklaşılmamış çocuklar, kendi-
lerini ifade etmekte zorlamakta; 
toplu-ma, ailesine ve  kendisine 
faydalı bireyler olamamakta-
dırlar. Örneğin; evde şiddet 
gören bir çocuk sınıf içerisinde 
özgüven sorunu yaşar. Sınıf 
arkadaşlarına alışamaz, ders-
lerine odaklanamaz ve bunun 
sonucunda sınıftan kaçma 
eğilimi gösterebilir. Bu durum-
daki çocuğa öğretmen ve veli 
işbirliğinde kalıp, sınıfta ve evde 
doğru yaklaşımı belirleyip ortak 
hareket etmeliler. 

Her çocuğun doğuştan sahip 
olduğu bir takım yetenekleri 
vardır ve bu yetenekler özellikle 
ilkokul çağında doğru gözlem-
lerle açığa çıkarılmalı. Yeteneği 
göz ardı edilmiş çocuklar daha 
içine kapanık bir ruh haline bü-
rünebilirler. Örneğin; bir çocuk 
ilkokul çağında ama resim yap-
ma düzeyi yaşıtlarından daha 
ileri seviyede ya da müzik kula-
ğı yaşıtlarından daha gelişmiş 
durumda. Belli ki resime ya da 
müziğe karşı yeteneği var. Bu 
çocuk doğru yaklaşımla mü-zik,-

resim gibi yeteneklerinin olduğu 
sanat dalına yönlendirilmezse 
zamanla potansiyeli körelecek, 
hiç şüphesiz geleceğin parlak 
mücevherleri elimizden yitip 
gidecek. Böylesi olumsuzlukla-
rın yaşanmaması için sadece 
veli toplantılarında değil, belirli 
aralıklarla öğretmen veli görüş-
meleri sağlanmalı. Çocukların 
öğrenme düzeyleri ölçülüp 
belirlenen doğru yaklaşımlarla 
gelişimleri iki kanattan da des-
teklenmelidir.

Bazı veliler, sadece kendi 
geleneksel öğretileri veya içgü-
düleriyle hareket edip çocuğu 
yanlış yönlendirebilmekte ne 
yazık ki. Sağlıklı olan yöntem 
ise,öğretmenle işbirliğinde kalıp 
gerekli pedagojik yaklaşımlara 
ortak olup öğretmenle koordine-
li hareket etmek olacaktır.

Bir tavsiyemde öğretmene 
olacak bu noktada. Elbette 
akademik eğitimlerinizi tamam-
lamış belli bir eğitim seviye-
sinin üstünde olduğunuzun ve 
bu  kutsal görevi icra ettiğinizin 
farkındayız. Ancak öğretmene 
yakışan ‘’Her şeyi ben bilirim,bu-
nun eğitimini aldım.’’ edasından 
sıyrılıp tamamen bilimsel yollar-
la ve kalbindeki saf sevgisiyle 
veli ve öğrencisine varmasıdır.

İlkokulun özellikle birinci 
sınıfı,verilen emeklerin somut 
bir şekilde karşılığının alındı-
ğı süreçtir.Atılan her tohumun 
filizlenmesi,ne sadece veliye ne 
de sadece öğretmene bağlıdır.
Verimli filizlerin yeşermesi, işte 
bu iki  elin birbirine kenetlenme-
siyle yani öğretmen ve velinin el 
ele vermesiyle olacaktır.

                                                                                                                           

Nur Dağlar

ÖĞRETMEN İLE VELİ EL ELE



ÖĞRETMENİM DERGİSİ

16

“Ülkenin eğitimini 
değiştirmemiz ve bazı 

eğitim simsarlarına  
artık dur dememiz

Istanbul Lider Kolejinin kurucu 
isimlerinden Fatih Karadağlı:

◊ Öğretmenim Dergisi’nin 
147. sayısında Lider ve Müdür 
arasındaki farkı ortaya koy-
muştuk. Her müdürün lider 
olamadığı ama her liderin 
aynı zamanda iyi bir müdürlük 
yeteneği ile donatılı olduğunu 
yazmıştık. Liderin ben değil biz 
dediğini, emretmeyip yaptığını, 
başarıyı kendisine değil eki-
be mal ettiğini vb. İşte bizim 
147.  sayımızda yazdıklarımızı 
gerçekleştirmek için 148’inci 
sayımızda bir okul ile buluş-
mak bizi heyecanlandırdı.
◊ “HAYAT DÖRT SEÇENEK-

TEN İBARET DEĞİL” diyerek 
günümüzde bilgiye ulaşma-
nın bir tuş uzağında olanların 
oluşturduğu ve Dünya’nın eği-
tim-öğretimde lider ülkelerinin 

yıllar önce geçtiği beceri odaklı 
eğitim sistemini ülkemize uyar-
lamaya çalışanların oluşturduğu 
bir isim İstanbul Lider Koleji.
◊ “EĞİTİMİN DİLİ EVRENSEL” 

diyen ve çeşitli oranlarla bir 
araya gelen 15 kişinin içerisinde 
eğitim sektörünün çok yakından 
tanıdığı, kitapları ile eğitim pay-
daş ve yön verenlerine ışık olan 
isimlerin bildiği D.Selçuk DERECİ 
ve 2014’de yazdığı PİSA kitapla-
rıyla açık uçlu soru kavramını ilk 
olarak Türkiye’nin eğitim-öğre-
tim sektörüne sokan isim Fatih 
Karadağlı’nın öncülüğü. Bu arada 
hemen söyleyelim Tamer Kara-
dağlı ile bir bağlantı yok.

                                                                                          
(Adnan Gündüz –  
Öğretmenim / İstanbul)

gerekiyor
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Spotlarda da verdiğimiz gibi 
Liderlik her babayiğidin harcı 
değil. Biz şanslı bir milletin 
bireyleriyiz. Bizim hem dahi bir 
liderimiz var hem de öncü bir 
ismimiz. Mareşal Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk. 

Liderlik özellikleri belli. Her 
insan lider olarak doğmaya-
bilir ama her insan beceri ve 
yetenekleriyle doğar. Siz onu 
becerilerle donatırsanız, lider 
olma şansı verirseniz geleceğin 
liderlerini yetiştirmenin hazzını 
yaşarsınız.

LİDER sözcüğünü kullanan 
çok kurumla karşılaştım. Lİ-
DER yetiştirmeyi dert edinen 
ve bunun için MEB müfredatını 
gerekli donanım ve kazanımlar-
la öğrencilerine sunan kurum 
tanımamıştım.

En iyisi ben anlatmayı bıra-
kayım sizi İstanbul LİDER Koleji 
iki kurucusundan biri olan Fatih 
Karadağlı ile tanıştırayım ve 
kurumunu anlatmasını ona 
bırakayım:

-“ Ben Fatih Karadağlı. Mate-
matik öğretmeniyim. Uzun yıllar 
Matematik Öğretmenliği yaptım. 
Arkasından özel okullarda ulus-
lararası Bakalorya Programı 
Eğitim Koordinatörlüğü, direk-
törlük, genel müdür yardımcı-
lığı, genel müdürlük gibi farklı 
görevlerde bulundum. Kültür 
Koleji, Bahçeşehir Okulları (8 
yıl) Sonra Sevinç Okulları Genel 
Müdür Yardımcılığı, İstek Okul-
ları arkasından Düşünür Okul-
larında Genel Müdürlük yaptım. 
Birçok yeni kampüs açtık. Sonra 
da dedik bu eğitim kurumları iyi 
güzel de belli noktalarda takı-
lıyoruz, belli noktalarda çeşitli 
çatışmalar yaşanıyor. Biz bu 
kadar emek vermişiz. İyi eğitim-

cilerle bir şeyler yapabiliriz ve 
kendi markamızı kuralım dedik. 
VE KENDİ MARKAMIZI KUR-
DUK. Yönetim Kurulu Başkanı-
mız Sayın Selçuk Dereci. Biz 15 
kişilik güçlü bir ekibiz. Hepimiz 
bu kurumun sahibiyiz. 

Biz kendi markamızı  
kurarken bir isim arayışı içerisi-
ne girdik. Biz Finlandiya’ya çok 
gittik. Almanya’ ya çok gittik. 
İngiltere’ ye çok gittik. Bütün 
ülkelerin eğitim sistemlerini 
inceledik.

TÜRKİYE SON YILLARDA 
EĞİTİMDE REFORMLAR 
YAPIYOR AMA..

Türkiye’deki eğitim sistemi 
son yıllarda yapılan reformlarla 
birlikte biraz daha Avrupa çizgi-
sine taşınmasına rağmen hala 
da eksiklerimiz var. BİZ ULUS-
LARARASI BİR EĞİTİM SİSTEMİ 
KURALIM İSTEDİK. Bununla 
ilgili 21. yüzyıl becerileri var-
dır. O becerileri kendimize bir 
yol haritası olarak belirledik. 
Düşünme becerisi- Problem 
Çözme Becerisi-İletişim-İşbir-
liği-Takım Çalışması-Medya 
Okur-Yazarlığı gibi birçok farklı 
beceri ama bu becerilerin en 
sonuncusu ne biliyor musunuz? 
LİDERLİK BECERİLERİ

Yani 21. Yüzyıl becerilerinde 
diyor ki:  bütün bu becerilerle 
donatılmış bireyler günün so-
nunda hangi mesleği yaparlar-
sa yapsınlar, hangi üniversiteyi 
okurlarsa okusunlar, hayatta ne 
yaparlarsa yapsın ama LİDER 
BİREY OLSUNLAR.
                                                     

LİDER BİREY NEDİR?

Mutlu Bireydir. Yani yaşamın-

da mutlu olan bireydir ve ne iş 
yaparsa yapsın o işte en iyisi 
olan bireydir. O YÜZDEN Bİ-
ZİM HEDEFİMİZ Lider bireyler 
yetiştirmek. Mutlu olan, sınav 
başarısı olan ama hayat başa-
rısı daha yüksek olan liderlik 
becerileri ile donatılmış, kendi 
mesleğinin en iyisi olan öğren-
ciler yetiştirmek. Bu hedefle 
yola çıktık.

Bu bizim yöneticilerimizin 
varmak istedikleri nokta. İşte 
biz bunu öğrencilerimizde 
küçüklükte bu becerileri elde 
edip hangi meslek olursa olsun 
LİDER BİREYLER olsunlar isti-
yoruz.

Bizim hazırlıklarımız 7 yıldan 
beri devam ediyor. Yola çıkışı-
mız ise 2 senedir.

Kısa vadeye koymuş bulundu-
ğumuz hedefin üstündeyiz şu an.

Orta vade hedeflerimiz içeri-
sinde anaokulu-ilkokul-ortaokul 
ve lise var. Uzun vadede hedefi-
miz: ÜNİVERSİTE.

Eğitim işi uzun süreçli bir iş. 
Eğitim ve öğretimi birbirine ka-
rıştırmamak gerekiyor. Öğretim 
farklı, eğitim farklı birer olay. 
Bizim burada en önemsediği-
miz aslında bireyin eğitilmesi. 
İyi bir eğitim alması. İyi bir 
dünya vatandaşı olması. Dola-
yısıyla uzun vadeli planlarımız 
içerisinde bir üniversite pla-
nımız da var. Nihai hedefimiz: 
bir öğrenciyi okul öncesinden 
alıp Üniversite sona kadar hatta 
doktora dahil olmak üzere HA-
YAT BOYU ÖĞRENİM dediğimiz 
olaya taşımayı hedefliyoruz. 
Aslında bunun ön çalışmalarına 
başladık.

BİZ BİRAZ DAHA ULUSLARA-
RASI BİR OKUL OLMA YOLUN-
DA İLERLİYORUZ.
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ÖRNEĞİN; Dünyada İlk 400 
üniversite içerisinde yer alan 
RİGA Teknik Üniversitesi ve 
Vilnius Üniversitesi gibi önemli 
üniversitelerle daha şimdiden 
protokollerimiz var. Dolayısıy-
la bizim liseden mezun olan 
öğrencilerimiz SINAVSIZ bir 
şekilde Dünyanın ilk 400 ü 
içerisinde yer alan bu iki üni-
versiteye giriş yapabiliyorlar. 
BİZ İSTANBUL LİDER KOLJİNİN 
ÖĞRENCİLERİYİZ DEDİKLERİ 
ANDA BU ONLARIN ORAYA 
GİRİŞLERİ İÇİN YETERLİ. Bu 
bizim eğitim kalitemizi gösteren 
bir şey. İleriki aşamada üniver-
sitemiz kurulduğunda bu iki üni-
versitenin birbirleri ile olacak 
işbirliklerini de konuştuk. Daha 
da geliştirerek devam edeceğiz. 
Dediğim gibi kısa vadede hede-

fimizin üzerindeyiz orta vadede 
Türkiye’de 100 kampüse ulaşma 
gibi bir hedefimiz var ama daha 
da ötesi bir üniversite açarak, 
uluslararası üniversite olma 
yolunda gitmek istiyoruz.

VELİ ve ÖĞRETMEN 
EĞİTİMLERİMİZ

Bizim sadece İstanbul’da 
kampüsümüz yok. İstanbul 
dışında Bandırma, Antalya, Es-
kişehir, Sakarya, Gaziantep, Di-
yarbakır gibi illerimizde de var. 
Ama ben daha önceki çalıştığım 
kurumlarda da örneğin  81 ilin 
yaklaşın 50 Sinde kurum açmış, 
görev almış birisiyim. Dolayı-
sıyla o bölgelerdeki veli profilini 
bilen birisiyim. Velileri ayırmak 
gerekmiyor. Ben şöyle düşünü-

yorum. Her bölgenin kendine 
ait bir kültürü var.  Bu kültürle 
harmanlanmış veliler var. AMA 
EĞİTİMİN DİLİ EVRENSEL. 
Eğitim nedir? Davranış değişik-
liğidir. Davranış değişikliğinin 
olabilmesi için evde de okulda 
da bunun devam etmesi gerekli. 
Bu nedenle ailenin de eğitil-
mesi bu sürece dahil edilmesi 
gerekli Dolayısıyla bizim LİDER 
ÖĞRETMEN VE VELİ GELİŞİM 
AKADEMİMİZ VAR.  Öğret-
menlere ayrı eğitim veriyoruz 
velilere ayrı eğitim veriyoruz. 
Çünkü bu eğitimin üç ayağı 
var. Öğretmen-Veli ve Öğrenci. 
Öğrenci zaten bütün gün bizim-
le birlikte. İstendik davranışları 
geliştirebiliyoruz belki ama veli 
ve öğretmeni değiştirmek biraz 
daha emek isteyen bir iş.  
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Bu eğitimlerimiz online değil. 
Yüz yüze. Biz bütün öğretmen-
lerimize tek tek dokunarak 
sürekli bir eğitim veriyoruz. Bu 
eğitimin sonunda genel merkez-
deki, direktörlerimiz derslere 
giriyorlar ve onları geliştirici 
öneri ve çalışmalarda bulunu-
yorlar. Bunu bir dönemde iki 
kez yapıyoruz. ÖĞRETMENİN 
GELİŞİMİNİ ÇOK ÖNEMSİYO-
RUZ. 

Diğer taraftan veli ayağına 
geldiğimizde onlarla da onli-
ne veya yüz yüze her ay belli 
temalar belirleyerek velilerimi-
ze eğitim vermeye çalışıyoruz. 
Buradaki en büyük sıkıntımız 
velilerimiz zaman ayıramıyor-
lar, çok fazla önemseyemiyorlar 
ama katılan velilerimizle birlikte 
içeriği rehberlik birimimizin, 
okul yönetimlerimizin belirle-
miş olduğu konularda her ay 
eğitimler veriyoruz. Bizim ülke 
olarak da bilmemiz gerekir ki 
EĞİTİMDEKİ EN BÜYÜK ENGEL 
VELİLERDİR. Çünkü o vizyonu 
artık bizim kapmamız gereki-
yor. Eskiden daha sınav odaklı, 
test odaklı bir sistem vardı ama 
artık GLOBALLEŞEN DÜNYADA, 
üniversiteye girmenin bu kadar 
kolaylaştığı ortamda ARTIK BE-
CERİLERİ ÖN PLANA ÇIKMAYA 
BAŞLADI. Hem öğretici de hem 
öğretmende. 

O NEDENLE BECERİ GELİŞ-
TİRME ODAKLI SİSTEMLER 
KURMAMIZ GEREKLİ

 İşte burada veli engeli ile 
karşılaşabiliyoruz. Veli sınav 
istiyor test istiyor hem de birinci 
sınıftan itibaren. Benim çocu-
ğum test çözsün diyor. Oysa 
hayat dört seçenekten ibaret 
değil. Bunu veliye anlatmakta 
bazen zorlanabiliyoruz. Katılan, 

bizimle beraber yol yürüyen 
velilerimizde ciddi farklılıklar 
gözlemleyebiliyoruz.

Türkiye’de binlerce özel okul 
var. Bir tane özel okulun aldığı 
beş yüz bin lira kayıt parası 
gündem oluyor. Herkes de 
zannediyor ki bütün özel okullar 
beş yüz bin lira alıyor. BAKIN 
ŞU AN GELDİĞİMİZ EKONOMİK 
ORTAMDA BİR ÖĞRENCİNİN 
BİR OKULA MALİYETİ 60-70 
BİN LİRADAN AŞAĞI DEĞİLDİR 
VE BUNDA DA YEMEK HARİÇ. 
SADECE EĞİTİM OLARAK. Okul 
bu maliyet karşısında bunun 
altında bir fiyatla kayıt alıyorsa 
zararına alıyordur. Dönmeye 
çalışıyordur. Nakit para toplaya-
yım döneyim diyordur.

Aslında biraz da velilerin 
uyanık olması lazım. Şayet ucuz 
okul ise ya öğretmenin hakkı 
yeniyordur ya da kaliteli eğitim 
veremiyordur. Velilerin kaliteli 
okulları tercih etmesi gerekli.

ASLOLAN ÖĞRETMENDİR. 
EĞER ÖĞRETMENİNİZ İYİ 
İSE OKULUNUZDA İYİDİR

Bence bir okulun başarısı 
yetiştirdiği öğrenciye bağlı. 
MUTLU ÖĞRENCİ YETİŞTİREN 
OKUL BAŞARILIDIR. Eğer o 
okulda öğrenci mutlu ise o 
okul İYİ BİR OKULDUR. Mutlu 
okul-mutlu öğrenci-mutlu öğret-
men.

Bir öğretmen okulunu değiş-
tirmeyi düşünmüyorsa öğret-
men mutludur. Mutlu olan bir 
birey etrafını aydınlatabilir. 
Öğrenci de mutluysa ve bu mut-
luluklar içerisinde sınav odaklı 
değil beceri odaklı bir okulsa O 
OKUL BAŞARILIDIR.  Ben şimdi 
dershaneden dönüşen kurumla-
rı da merak ediyorum. Bildikleri 
tek şey sınav hazırlığı. Sınav-
larda artık önemini yitirdiğine 
göre bakalım ne yapacaklar? 
Şu anda kontenjanı boş olan bir 
sürü üniversite var. Artık üni-
versite sınavına girmek kazan-
mak mesele değil ki. Şu anda 2 
net yapan öğrenci üniversiteye 
giriyor. ARTIK DÜNYA DEĞİŞ-
Tİ. YENİ BİR ŞEYLER YAPMAK 
GEREKİYOR. Sınav sistemi ile 
sınavsal modellerle, sadece 
test yapmakla kitap vermekle 
eğitim olmuyor. Eğitime FARKLI 
VİZYON VERMEKLE BECERİ 
KAZANDIRMAKLA OLUYOR. 
Bunları davranışa dönüştür-
mekle oluyor. Sosyal sorumlu-
luk projeleriyle oluyor. Beceri 
ile oluyor. Artık testti, sınavdı 
bunlar önemini yitirdi. Bilgiye 
erişmek o kadar kolay ki açı-
yorsun Google’da her bilgi var. 
Geçenlerde benim kızım sordu: 

BABA BİZ NİYE  
OKULA GİDİYORUZ?

Neden? dedim. Dedi ki: bana 
anlattıkları her şeyi Google’dan
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öğrenebiliyorum. Hatta iste-
diğim hocadan da dinleyebiliyo-
rum dedi. Bana farklı bir şeyler 
versinler dedi. “Peki,” dedim 
“okulda eğlenmiyor musun?”  
“Eğleniyorum.” “ İşte o yüzden 
gidiyorsun” dedim. “Arkadaşla-
rınla birlikte sosyalleşip farklı 
beceriler geliştiriyorsun, haya-
tın provasını yapıyorsun’’ dedim. 
İşte böyle ortamlar sunmamız 
lazım öğrencilere. Kendilerini 
geliştirebilecek, projelerle prob-
lemlere çözümler üretmelerini 
sağlayacak içerikler ve ortam-
lar sunmalıyız öğrencilere. 

DOLAYISYLA BUNLARI 
ANLATMAK VE  
ÜLKENİN EĞİTİMİNİ 
DEĞİŞTİRMEMİZ LAZIM

Bazı eğitim simsarlarına artık 
dur demek gerekiyor. Çünkü 
onlar eğitime ciddi zarar veri-
yorlar. Eğitimi ticarileştiriyorlar, 
eğitimi finansallaştırıyorlar. 
Eğitimi sadece sınavdan iba-
ret varsayıyorlar. O YÜZDEN 
BİZİM GİBİ KURUMLARIN 
GELECEKTE ÖNLERİNİN ÇOK 
AÇIK OLDUĞUNU HENÜZ BİZİ 
ANLAMAYANLARIN İLERİDE 
BİZİ ÇOK İYİ ANLAYACAKLA-
RINA İNANIYORUM. Biz bu ülke 
için Anadolu’nun her yerine 
ulaşacağız. Şu an da en doğuda 
Diyarbakır’dayız. İnşallah daha 
doğuya da gideceğiz. Türki-
ye’nin her tarafına ulaşacağız. 
Biz veliye her öğrenciye tek 
tek aslında eğitimin ne olması 
gerektiğini anlatacağız.

Özel okullardaki öğretmen-
lerin şu anda yüzde 80‘inden 
fazlası mutsuzdur. Neden? Fiyat 
politikalarından dolayı. Şu anda 
özel okul öğretmeni ile devlet 

okulundaki öğretmen arasında 
fiyat konusunda çok ciddi fark 
oldu.

ÖZEL OKULLARA BİR TEŞ-
VİK VERİLMESİ GEREKLİ. 

ÖZEL OKULLAR ŞU ANDA 
ZOR DURUMDA. ŞU ANDA DÖ-
NEMEYEN O KADAR ÇOK ÖZEL 
OKUL VAR Kİ şayet bu yapılırsa 
özel okulda işini iyi yapar.

Şu anda Türkiye genelinde 2 
bin 500 öğrencimiz, 280 kadar 
da öğretmenimiz var. 

İSTANBUL LİDER KOLEJİ 

Atatürkçü modern bakış açısına 
sahip bir eğitim kurumu. Soran 
ve sorgulayan. Bizim ilkemiz 
Başöğretmenin ilkelerini yerine 
getirmek. Daha iyi daha modern 
eğitim modelleri haline getir-
meliyiz.

BİZİM KENDİMİZE ÖZGÜ 
BİR EĞİTİM SİSTEMİMİZ 
VE FELSEFEMİZ VAR

Biz incelediğimiz ülkelerde 
iyi olan eğitim örneklerini bizin 
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Türk Müfredatıyla derleyip katıp 
yeni bir sistem oluşturuyoruz. 
YAPMIŞ OLDUĞUMUZ ŞEY SİS-
TEM MÜHENDİSLİĞİ. Mili Eğitim 
bizim yöntemlerimize karışmı-
yor. Milli Eğitimin son dönem-
deki çalışmaları çok başarılı 
yeni nesil sorular, mesela Pisa 
sınavları var. Benim iki tane 
kitabım Pisa ile ilgili. Ben 2014 
yılında açık uçlu soruları yaz-
dım. Benim 2014’te gördüğümü 
9 yıl sonra Milli Eğitim gördü. Şu 
an Milli Eğitim de çok fazla ulus-
lararası araştırmalar yapıyor. 

DEVLETİMİZDE  
GÜZEL İŞLER YAPIYOR

2012 YILINDA İNGİLTERE’DE 
BİR ÜNİVERSİTEYE KODLA-
MAYLA İLGİLİ OLARAK BİR 

ZİYARETTE BULUNMUŞTUM. 
O ZAMAN KODLAMA EĞİTİMİ 
HENÜZ ÜLKEMİZDE YOKTU. 
BİR MÜSTEŞARIMIZ 40 KİŞİLİK 
BİR EKİBİYLE GELDİ. ASLIN-
DA DEVLETİMİZ DE GÜZEL 
ŞEYLER YAPIYOR. Ama dev-
let bürokrasisi içerisinde bazı 
yenilikleri yapmak zaman 
alabiliyor. Biz özel sektör daha 
hızlı gidiyoruz. Biz olayı gördük. 
Geldik çalıştık ve bir yıl sonra 
uygulamaya koyduk.

Yaptığımız iş çok kutsal bir 
iş. Maaşını üç dört ay alamayıp 
derslere girmeye devam eden 
o çocuğun öğrenme hakkını 
elinden almayan nice meslek-
taşlarımı tanıyor ve onları tebrik 
ediyorum. Çünkü olay aslında 
paranın çok daha üstünde. Do-
layısıyla bizim yaptığımız iş çok 

kutsal. Bütün meslektaşlarımızın 
bütün okul kurucularının önce-
likle bunu bilmesi gerekiyor. 
Çocuğun öğrenme çocuğun geli-
şim hakkını ne bir parayla ne de 
başka hiçbir şeyle ölçemeyiz. 
Onu o haktan mahrum edeme-
yiz. Hepimiz elimizden geldiğin-
ce bu çocuklara katkı sunmamız 
gerekiyor. Dolaysıyla herkesin 
bu etik kurallar çerçevesinde 
hareket etmesi gerekiyor.

Eğitime yön verenler; 
ÖNCELİKLE ÖZEL OKULLA-

RI TEŞVİK ETSİNLER. ÇÜNKÜ 
ÖZEL OKULLAR BU ÜLKENİN 
DIŞA BAKAN YÜZÜDÜR. Vizyo-
nudur. Bu özel okul rakamının 
teşviklerle arttırılması gereki-
yor. Bu teşviklerin de gerçekten 
bire bir takip edilmesi  
gerekiyor.
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İngilizce eğitim alan 
herkes İNGİLİZCE

(Öğretmenim Dergisi /  
Özel-İstanbul)

English Kids Academy’in 
kurucusu asker bir babanın ve 
öğretmen bir annenin oğlu. İş 
yaşamına oldukça iddialı giriş 
yapan ve gençliğinin verdiği 
dinamizmi her alanda kullanan 
Özgür Güloğlu, 2013 yılında 
yine iddialı cümleleri ile Eng-
lish Kids Academy’i kurar.

Henüz insan yaşamına 
benzetirsek çocukluk yılların-
da olan Akademi kısa sürede 
ülkemizde en tanınmış ve en id-
dialı kurumlardan birisi haline 
dönüşür.

Bizim bir tesadüfle yolumu-
zun kesiştiği kurum sahibi ile 
İstanbul Kültür Üniversitesi’nde 
kurumunu tanıtırken buluştuk 
ve aynı zamanda da Üniversite 
kongre ve seminer salonun-
daki konuları da izledik. Tüm 
bu süreçlerde de sorduğumuz 
sorulara karşılık kurucu Özgür 
Güloğlu şunları söyledi:

-“ Bir öğretmen annenin, bir 
asker babanın oğlu olarak ha-
yata gözlerimi açtım. Babamda 
annemde devletin çok kıymetli 
memurları olmalarına rağ-
men hiçbir zaman beni ve kız 
kardeşimi memur olmak veya 
bir yerlerde maaşlı çalışmak 
üzere yönlendirmedi. Dolayı-
sıyla yüksek lisans eğitimimi 
tamamlayıp iş hayatına  atıl-
dığım ilk günden itibaren hep 

kendi işimi yaptım. Profesyonel 
iş hayatıma başladığım 2000 
senesinden 2013 senesine ka-
dar babam ve annemle beraber 
bu ülkede dolaşıp kitap sattım. 
Bu işten de her zaman gurur 
duydum. Ancak 2013 senesine 
geldiğimizde yaptığımız iş iki 
aileyi geçindiremez hale gelin-
ce ailemin izni ile ayrılıp Eng-
lish Kids Academy’yi kurdum. 

İNGİLİZCE EĞİTİM ALAN 
AMA KONUŞAMAYAN 
NESİLLERE SON

English Kids Academy Tür-
kiye’de İngilizce eğitim alan 

ama konuşamayan nesillere 
son vermek üzere yola çıktı. 
Okul öncesinin önemine olan 
inancımızdan ötürü de işe okul 
öncesi eğitim kurumlarına nite-
likli İngilizce eğitim vermeleri 
yönünde danışmanlık hizmeti 
vererek başladık. Biz bu anlam-
da Türkiye için devrim niteli-
ğinde bir sürecin öncüsü olduk 
ve okulların kendi sınıf öğret-
menlerini yetiştirerek her sınıf 
öğretmeninin günün her saatin-
de çocuklarına İngilizce eğitim 
verebilecek şekilde eğittik.

Hali hazırda Kuzey Kıbrıs 
Türk Cumhuriyeti dahil Türki-
ye’nin 18 şehrinde faaliyetimizi 
sürdürüyoruz amacımız bu 
hizmetimizi ülkemizin 81 iline 
yaymak ve farklı ülkelere bu 
sistemi taşımak.

Dünyanın adeta ortak dili 
olan bu İngilizceyi herkes konu-
şabilir mi?

Kesinlikle evet! Emekli bir 
öğretmen olarak siz benden 
çok daha iyi bilirsiniz ki bir şeyi 
öğretebilmek için bilgi ve bu 
bilgiyi çocuklara nasıl öğrete-
ceğinize dair formasyonunuzun 
olması gerekir. English Kids 
Academy Okul Öncesi İngilizce 
Programının gücü işte buradan 
geliyor. Okul öncesi öğretmen-
lerinin zaten formasyonu var, 
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birçoğu ilkokul ikinci sınıftan 
itibaren İngilizce eğitim aldılar. 
Dolayısı ile bu iki unsuru bir 
araya getirince ortaya çocuk-
larımız için çok önemli bir güç 
çıktı. Biz English Kids Academy 
olarak bu gücü ortaya çıkardı-
ğımız için kendimizi çok mutlu 
hissediyoruz.  

 Müfredatımız 2-4 Yaş, 4-5 
Yaş ve 5-6 Yaş olmak üzere üç 
farklı seviyeden oluşmaktadır. 
Üç yıl aralıksız E.K.A. programı-
na devam eden çocuklarımızın;
¬ Toplam 350 Kelime ve 40 
Şarkı öğrenmesi.
¬ 20 Temel İngilizce soruya 
rahatlıkla cevap verebilmesi.
¬ Kendisini ve ailesini tanıtıp, 
duygularını ifade edebilmesi.
¬ İsteklerini dile getirebilmesi 
hedeflenmektedir.

SİSTEMİN TEMELİ 
MATEMATİK ve FELSEFE

English Kids Academy’yi 
kurduğumuz zaman bu siste-
min gelip geçici olacağını iddia 
ettiler. Bizde çok inandığımız 
bu sistemin gelip geçici olma-
ması için temelini matematiğe 
ve felsefeye dayadık. Şimdi 
diyeceksiniz ki İngilizce eği-
timinde Matematiğin ve Fel-

sefenin ne işi var. Bence her 
eğitimin temelinde bu iki ana 
unsur mutlaka olmalı. İngilizce 
de Matematiği kullandığımız 
alan ölçme değerlendirme. 
English Kids Academy okul ön-
cesi eğitim siteminde sınıfların 
seviyelerini her ay, çocukları-
mızın seviyelerini yılda iki sefer 
düzenli olarak ölçümlüyoruz. 
Hatta o kadar iddialıyız ki veli-
lerimiz English Kids Academy 
mobil uygulamamız aracılığı ile 
çocuklarının İngilizce seviyele-
rini kendileri de ölçebiliyorlar. 
Okurlarınız internet sitemize 
girerek çalıştığımız okullara 
ulaşabilir hepsini örnek okul 
olarak kıymetli okurlarınıza 
önerebilirim. 

MAALESEF DÜŞÜK 
YETERLİLİKTE ÜLKEYİZ

İngilizce alanında dünyada 
çocuklarına en fazla kaynak 
ayıran ülkelerin başında gelme-
mize rağmen EF dil okullarının 
her yıl düzenlediği araştırmada 
ülkemiz maalesef düşük yeter-
lilikte olan ülkeler arasında yer 
almaktadır. Bunu için eskiden 
olduğu gibi hazırlık sınıflarının 
tekrar açılmasını şiddetle  
tavsiye ederiz.

MEB İLE İŞBİRLİĞİ 
İSTİYORUZ

Biz sadece okul öncesine 
hizmet verdiğimiz ve MEB okul 
öncesi müfredatında İngilizce 
yer almadığından MEB’e bağlı 
okullarımız ile bir iş birliği çok 
istememize rağmen mümkün 
olamıyor. Bizim bu konuda 
devletten tek beklentimiz okul 
öncesi müfredata İngilizce’yi 
koymaları olabilir.

EĞİTİMDE EN BÜYÜK 
TEHLİKE

Eğitimde en büyük tehlike 
“mış” gibi yapmak. English 
Kids Academy 10 senedir 
ayakta durabilmiş ve 100 sene-
lik bir vizyon ortaya koyabilmiş 
ise bugüne kadar hiçbir şeyi 
“mış” gibi yapmamıza borçlu-
yuz. Ekip olarak bundan sonra 
da aynı felsefe ile yolumuza 
devam etmeye kararlıyız. 
Bize çocuklarını emanet eden 
okullarımıza ve velilerimize 
teşekkür ediyor bize emanet 
ettikleri çocuklarına dünyanın 
en iyi İngilizce eğitimini vere-
rek okullarımızdan mezun ede-
ceğimize sizlerin huzurlarında 
söz veriyoruz.
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Son dönemde yaşanan ağır 
ekonomik koşullar, ülkemiz-
deki tüm sektörler gibi eğitim 
sektörünü de etkiledi. Konuyla 
ilgili tartışmalar devam eder-
ken, gözler uzmanlara çevril-
di. Eğitim Girişimcisi ve Tüm 
Özel Öğretim Kurumları Der-
neği (TÖDER) Yönetim Kurulu 
Üyesi Ümit Kalko, özel okulla-
rın beklentilerini ve sektörün 
içinde bulunduğu durumu 
dergimiz için değerlendirdi. 

Eğitime yatırım yapmanın 
önemine değinen Kalko, özel 
okullar ve devlet okulları ara-
sında, tıpkı özel ve devlet has-
tanelerinde olduğu gibi, pozitif 
bir rekabet olduğunu söyledi. 
Kalko, bu olumlu rekabetin 
eğitimde niteliği artırdığına 
dikkat çekti.

Özel öğretim kurumlarını 
nasıl eğitim - öğretim dönemi 
bekliyor?

Özel eğitim kurumları, ko-
şullar ne olursa olsun, eğitim 
standartlarını koruyarak eği-
tim ve öğretim faaliyetlerine 

devam etmekle yükümlüdür. 
Ancak son 2 yıldır yaşadığı-
mız ağır ekonomik koşullar 
ve enflasyonist ortam, diğer 
sektörler gibi eğitim sektörünü 
de etkiledi. Böyle bir tabloda 
endişeleri giderecek temel 
dinamik, güçlü bir marka çatısı 
altında eğitim öğretim faaliyet-
lerine devam etmekte.

Bu dönemde sektörde öne 
çıkan konular neler olacak? 
Beklentileriniz ve öngörüleri-
niz neler?

Son dönemde yaşanılan 
değişken ekonomik koşullar 
nedeniyle kontenjan sıkıntısı 
yaşayan özel eğitim kurumları, 
bakanlıktan eğitim desteği ve 
vergi indirimi bekliyor. Dev-
letin öğrenci başına verdiği 
teşvik uygulamasını yeniden 
yaşama geçirmesi ve KDV’nin 
pandemi döneminde olduğu 
gibi yüzde 1’e indirilmesinin 
hem okul sahiplerini hem veli-
leri rahatlatacaktır. 

Eylül ayında başlayacak 
okul fiyatlarının ocak ayında 
belirlenmesinin büyük sıkıntı 

yaratmaktadır. Özel eğitim 
sektörü bir yıl boyunca sabit 
fiyatla iş yapmayı garanti eden 
bir sektör konumunda. Maale-
sef ki bu şekilde çalışan başka 
bir sektör yok. Geçen yıl Millî 
Eğitim Bakanlığı açıklama 
yaptı, eğitim ücretine yüzde 65 
zam sınırı getirdi. Oysa 2021 
yılının aralık ayında 2.800 TL 
olan asgari ücret 2023 yılının 
temmuz ayında 11.400 TL’ye 
kadar geldi ve biz eğitimciler 
bir sonraki dönemi konuşa-
cağız. Asgari ücret dört kat 
artmışken evvelki yıl yüzde 35, 
bu sene yüzde 65, toplamda 
yüzde 100- 105 kümülatifte bir 
artış öngörülmüşse özel eği-
tim sektörünün bununla yaşa-
ma şansı çok mümkün değil.

Yaşanan sorunlar için çö-
züm önerileriniz nelerdir? 

Özel okul sektöründe 1,5 
milyon civarında öğrencimiz 
mevcut ancak toplamda 3 
milyon kontenjanımız bulun-
makta. Bu kontenjanımızın ya-
rısından çoğunun boş olduğu 
anlamına geliyor.  
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Bununla birlikte yaklaşık 200 
Bin öğretmen istihdam ediyo-
ruz. Eğer özel eğitim kurumları 
olmasaydı bu öğrenciler ve 
öğretmenler devlet okullarına 
yönelecekti. Bu da yeni okul 
binalarının inşa edilmesi, bin-
lerce öğretmen alımı yapılması 
ve yeni yatırımların yapılmasını 
gerektirecekti. Özel eğitim sek-
törü temsilcileri olarak bizler 

de diyoruz ki bu maaliyetlerin 
yerine devlet sektöre teşvik 
versin. 200 bin öğretmenin 
istihdamında devletimiz bizi 
sübvanse etsin. Bunla alakalı 
taleplerimizi Bakanlığımıza 
ilettik. 

Geleceğin eğitim anlayışı 
sizce nasıl olmalı? 

Özel okullar Bakanlıktan des-
tek beklerken, son zamanlarda 

dijitalleşmeyle birlikte gele-
cekteki eğitim yönetimindeki 
anlayışın ne olacağı konusu da 
tartışılıyor. Dünya genelinde 
“dijital çağ” olarak yorumla-
nan “metaverse”, hayatlarımızı 
değiştirdiği gibi eğitim anla-
yışını da değiştiriyor. Gelecek 
dönemde eğitimi değiştirmek 
istiyorsak, bakış açımızı değiş-
tirmek zorundayız. Bu anlamda 
atılması gereken ilk adım da 
öğretmenlerin, bilgiyi aktaran 
değil, bilgiye nasıl ulaşılacağını 
gösteren “mentor” pozisyonuna 
geçmesi olacaktır. 

Son olarak aktarmak  
istediğiniz mesajlarınız  
nelerdir?

Zaman çok hızlı değişiyor. 
Bu değişime tüm kurumlar ayak 
uydurmalı. Özel okul açma 
kriterlerinin de bu değişime 
bağlı olarak güncellenmesi çok 
önemli. Ancak bazı standartları 
sağlayan herkesin okul açabili-
yor olması eğitim standartlarını 
düşürebiliyor. Bunun önüne 
geçebilmek için belli bir teminat 
şartına ek olarak mutlaka “eği-
timci ortak” şartı aranmalıdır. 
Bu şartlarda yeni bir özel okul 
açmaya değil mevcut okulların 
niteliğini yükseltmeye ve dolu-
luk oranlarını artırmaya ihtiyaç 
vardır. 

Özel eğitim sektörü tüm bu 
sorunlarla yeni eğitim öğretim 
dönemine giriyor. Şüphesiz ki 
Türkiye’yi ileriye taşıyacak tek 
şey eğitim. Çağın ihtiyaçlarına 
göre kendini dönüştüren ve yü-
zünü dünyaya dönen kurumların 
ayakta kalacağı bir gerçek. Bu 
nedenle devletimizin eğitime 
vereceği her desteğin, eğitime 
değer katacak her adımın, her 
yatırımın, güçlü bir Türkiye’yi 
inşa edeceğini hatırlatmakta 
fayda var.
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(Öğretmenim Dergisi /  
Özel - İstanbul)
    

Açtığınız kurum ticari bir 
işletme olsa da eğer siz yaşam 
şeklinizi “Eğitimci-Öğretmen” 
olarak belirlemiş ve yaşama o 
gözlüklerin ardından bakıyor-
sanız, taş alıp taş satılsa mil-
yonların kazanıldığı ülkemizde 
ne ticari anlamda kazanabilir 
ne de lüks içerisinde yaşarsı-
nız. Belki kimse inanmayacak 
ama yine de hayıflanmaz, üzül-
mez aksine ülkenizin dertleriy-
le dertlenir, hemhal olursunuz.

Böyle bir isimle tanışmak 
ister misiniz?

Kahramanmaraşlı Cengiz 
Büyüknahırcı. Tek kelimeyle 

kendisini özetlemek gerekirse 
EĞİTİMCİ-Öğretmen. Eğitim 
Fakültesi mezunu. Kimyacı. 
Öğrenciliğinde hedeflemişti 
Özel Öğretim Kurumlarında ça-
lışmayı ve kurum sahibi olma-
yı. Gönlünün gittiği yere doğru 
hayallerinin peşinde koşarak 
düştü özel öğretim kurum yol-
culuğuna.

Bugüne kadar binlerce çocu-
ğun yaşamına dokundu. Doku-
namadığı çocukların yaşamına 
dokunulması için kendisince 
doğru bildiklerini, kendi ticari 
yaşamına zararı olsa da dile 
getirmekten, yazmaktan ve 
hatta bu konuda yetkin ve ehil 
isimlere göndermekten çekin-
medi.

En önemli mutluluğu da 
O’nun savunduklarını günümüz 
Milli Eğitim Bakanı Prof.Dr.Yu-
suf Tekin’in de savunması.

Mütevaziliğinin gereği her  
ne kadar yayınlanmasını  
istemese de biz O’nun müf-
redatın değişimin gündemde 
olduğu şu günlerde yıllar önce 
gönderdiği yazısını bulduk ve  
o günlerden bu güne öngörü-
nün gereği olan yazısını O’nun 
izni dışında aracılığımız ile  
kamuya mal olması için  
yayınlıyoruz. İşte bundan tam  
7 yıl önce Ziya Selçuk  
döneminin efsane müsteşarı  
günümüzün Milli Eğitim Bakanı  
Yusuf Tekin’e mail yoluyla  
gönderilen yazı.

Yılların sorunlarına  
sahadan gelen öneri
TEOG (LGS) - YGS (TYT)  

LYS (AYT)
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19 Eylül 2017 Salı

GENEL ORTAOKUL 
PUANI(GLOP)
GENEL LİSE  
PUANI(GELİP)

Çok değerli hocam, 
özel bir eğitim kuru-
munda yöneticiyim. 
Vaktinizi almamak için 
hemen konuya girmek 
istiyorum:.

TEOG, YGS, LYS 
sınavlarının öğrencileri 
sıktığı Sayın Cumhur-
başkanımız tarafından 
belirtilmiştir. Okul yazı-
lılarının genel not ola-
rak alınmamasının en 
büyük nedeni standart 
olmaması, öğretmene 
göre değişmesidir. Be-
nim bu duruma benim 
çözüm önerim şöyle;

5, 6, 7, 8 sınıflarda 
sosyal, fen, matema-
tik, Türkçe okul yazılı 
sınavları merkezi 
yapılabilir. Liselerdeki 
yazılılar da merkezi 
yapılabilir.

Örneğin;
¬ 1.fen yazılısı 

(GFEN1) ilçe veya ilde 
çalışan fen öğretmen-
leri ( komisyon) tara-
fından merkezi olarak 
okul yazılısı gibi hazır-
lanır. (genel de olabilir)
¬ Sınav öğrencinin 

okulunda yazılı gibi uy-
gulanır. Öğrenci adını 
ve soyadının yerine 
kâğıda kimlik no sunu 
yazar.(kodlama da 
olabilir, güvenlik amaç-
lı, torpili engellemek 

amaçlı).
¬ Okulda toplanan 

yazılı kâğıtları ilçe veya 
ilde toplanan yazılı 
kâğıtları okuma ko-
misyonunda en az üç 
öğretmen tarafından 
değerlendirilir. 

Ortalaması GENEL 
FEN NOTU olur. (GFEN 
VEYA GNLFEN)
¬ Yazılı haftalarında 

okullar tatil olur. Böyle-
ce öğretmenler komis-
yonlarda yazılıları

okuyabilir.
¬ GFEN1 notunu 

beğenmeyen öğrenci 
komisyona itirazda bu-
lunma hakkı olabilir.
¬ Böylece sene 

sonunda GFEN1+G-
FEN2+GFEN3+GFEN4 
ortalaması yazılı orta-
lamaları ve öğretmenin 
sözlü notu ortalaması 
YIL SONU GENEL FEN 
NOTU olur.
5.sınıf yıl sonu notu : 
GFEN5
6.sınıf yılsonu notu: 
GFEN6
7.sınıf yılsonu notu: 
GFEN7
8.sınıf yılsonu notu: 
GFEN8

GENEL ORTAOKUL PUANININ (GLOP) 
HESAPLANMASI

GSOS(yıl sonu sosyal not ortalaması), 
GTÜRKÇE(yıl sonu Türkçe not ortalaması), 
GFEN(yıl sonu fen not ortalaması), VE 
GMAT(yıl sonu matematik not ortalaması), 
PUANLARI
5,6,7,8 NOTLARININ BAKANLIKÇA  
BELİRLENEN KATSAYILARLA 
ÇARPILMASI SONUCU GENEL ORTAOKUL 
MEZUNİYET PUANI(GLOP) BULUNUR.

GENEL LİSE PUANIN (GELİP) 
HESAPLANMASI

GKİM(yıl sonu kimya not ortalaması), 
GFİZ(yıl sonu fizik not ortalaması), 
GBİY(yıl sonu biyoloji not ortalaması), 
GTÜR(yıl sonu türkçe not ortalaması), VE 
GMAT(yıl sonu matematik not ortalaması), 
... PUANLARI 9,10,11,12 NOTLARININ 
BAKANLIKÇA
BELİRLENEN KATSAYILARLA 
ÇARPILMASI SONUCU GENEL SAYISAL
MEZUNİYET PUANI(GELİP-SAY) 
BULUNUR.

GCOĞ(yıl sonu coğrafya not ortalaması), 
GTAR(yıl sonu tarih not ortalaması), 
GFEL(yıl sonu felsefe not ortalaması), 
GTÜR(yıl sonu türkçe not ortalaması), VE 
GMAT(yıl sonu
matematik not ortalaması), ………PUANLARI 
9,10,11,12 NOTLARININ BAKANLIKÇA
BELİRLENEN KATSAYILARLA 
ÇARPILMASI SONUCU GENEL EŞİT 
AĞIRLIK
MEZUNİYET PUANI(GELİP-EA) BULUNUR.

Bu sistem liselere de uygulanabilir. 
Böylece eğitim standart hale getirilebilir.
Çocukların yıl içinde alacakları yazılılar 
üniversite sınavları yerine geçer.

Saygılarımla Cengiz Büyüknahırcı

Not: KVK gereği Milli Eğitim Bakanının 
mail adresi silinmiştir.
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MED Eğitim Kurumları:  
42 Yıllık Tecrübe ile

Başarının Yolu
Türkiye’nin en köklü eğitim 

kurumlarından biri olan 
MED Eğitim Kurumları, 42 
yıllık tecrübesiyle başarının 
yolunu açıyor. Bu kapsamda, 
marka bilinirliğini üst sıralara 
taşıyan MED Eğitim Kurumları, 
franchise hizmetlerini de 
sunmaya başladı.

Öğretmenim dergisi olarak, 
MED Eğitim Kurumları Genel 
Müdürü Hanifi Adıgüzel ile 
“MED 7.0 Eğitim Modeli ile 
franchise hizmetleri” hakkında 
bir röportaj gerçekleştirdik.

Adnan Gündüz: MED Eğitim 
Kurumları ve 7.0 Eğitim 
Modeli hakkında bilgi verebilir 
misiniz?

Hanifi Adıgüzel: MED 
Eğitim Kurumları, 1981 yılında 
İstanbul’da kuruldu. 42 yıllık 
tecrübemizle, Türkiye’nin en 

köklü eğitim kurumlarından 
biriyiz. Bugüne kadar 
yüzbinlerce öğrenciye eğitim 
verdik ve onların başarılarına 
katkıda bulunduk.

MED Eğitim Kurumları’nın 
başarılı geçmişi ile oluşturduğu 
gelenek ile, modern dünyanın 
yeniliklerini birleştirerek 
geleceğe hazırladığımız 
öğrencilerimizin başarılı 
olabilmeleri için, onların 
ihtiyaçlarına cevap verebilecek 
Eğitim 7.0 modelini oluşturduk. 
¬ 1.0 Modern Eğitim Sistemi 
¬ 2.0 Modern Modüler 

Yayınlar 
¬ 3.0 Mekansal Ergonomi ve 

Estetik 
¬ 4.0 Mentor Koçluk ve PDR 

Birimi 

¬ 5.0 MED Dijital Otomasyon 
¬ 6.0 Mega Analitik 

Çözümler 

¬ 7.0 Mod Gelişim Atölyesi 
Başlıklarında 

topladığımız Eğitim 7.0 
modeli öğrencilerin ve 
kurumlarımızın başarısına 
etki edecek, gelecekte birçok 
kazanım sağlayacaktır.

Adnan Gündüz: Franchise 
hizmetlerinizi de sunmaya 
başladınız. Bu hizmetler 
hakkında bilgi verebilir 
misiniz?

Hanifi Adıgüzel: Franchise 
ifadesini çok sevmiyoruz 
çünkü bugün “Eğitim 
Franchise” mantığı bizim 
bakış açımızı karşılamasa 
da bunun adına “franchise” 
deniliyor. Ancak biz her bir 
şubemizi, klasik franchise 
anlayışından farklı olarak, 
markamızın bir işletmecisi 
olarak görüyor ve onlara 
doğrudan destek oluyoruz.
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MED 7.0 Franchise ile bizler 
MED Eğitim Kurumları’nın 
eğitim modelini, kurumsal 
kimliğini ve tecrübesini 
Türkiye genelinde eğitim 
kurumlarıyla paylaşıyoruz. 
Franchise alan kurumlar ise, 
bu hizmetleri kullanarak kendi 
eğitim kurumunu açıyor ve 
başarılarımıza ortak oluyor.

Franchise hizmetlerimiz, 
eğitim sektörüne girmek 
isteyen ve MED Eğitim 
Kurumları’nın eğitim 
modelinden yararlanmak 
isteyen girişimciler için bir 
fırsat sunuyor.

Adnan Gündüz: Franchise 
hizmetlerinizin avantajları 
nelerdir?

Hanifi Adıgüzel: Franchise 
hizmetlerimizin birçok avantajı 
var. Bu avantajlardan bazıları 
şunlardır:
¬ Eğitim modelimizin 

ve kurumsal kimliğimizin 
güvencesi: MED Eğitim 
Kurumları, 42 yıllık 
tecrübesiyle Türkiye’nin en 
köklü eğitim kurumlarından 
biri. Franchise hizmetlerimizle, 
eğitim modelimizin ve 
kurumsal kimliğimizin 
güvencesini franchise alan 
kuruma sunuyoruz.
¬ Teknik ve mali destek: 

Franchise veren kurum, 
franchise alan kuruma teknik 
ve akademik destek sağlıyor. 
Bu destekler, franchise alan 
kurumun eğitim kurumunu 
açmasını ve başarılı olmasını 
kolaylaştırıyor.
¬ Marka bilinirliği: MED 

Eğitim Kurumları’nın marka 
bilinirliği, franchise alan 
kuruma önemli bir avantaj 
sağlıyor. Bu sayede, franchise 
alan kurum, daha kısa 

sürede ve daha az maliyetle 
tanınabiliyor.

Adnan Gündüz: Franchise 
hizmetlerinizin hedef kitlesi 
kimlerdir?

Hanifi Adıgüzel: Franchise 
hizmetlerimiz, eğitim 
sektörüne girmek isteyen 
veya halihazırda bir eğitim 
kurumu olan ancak MED 
Eğitim Kurumları’nın eğitim 
modelinden yararlanmak 
isteyen girişimciler için 

uygundur. Bu girişimciler, 
eğitim sektöründe deneyimli 
olabilir veya olmayabilir.

MED Eğitim Kurumları’nın 
franchise hizmetleri, eğitim 
sektörüne girmek isteyen 
veya halihazırda bir eğitim 
kurumuna sahip olan 
kurucular için önemli bir fırsat 
sunuyor. Bu hizmetler ile 
kurucular, eğitim sektöründe 
başarılı olma şanslarını 
artırabiliyor.

31



ÖĞRETMENİM DERGİSİ

AVCILARDA  
RE-FORM  

RÜZGÂRLARI

(Öğretmenim Dergisi /  
Özel – İstanbul) 

Avcılar Form Kurs Kurucu-
su Yeşim AĞIRBAŞ, Eğitimde 
reform moddosu ile yola çıkan 
ve yıllardır İstanbul başta 
olmak üzere şubeleşen ve bir 
Türkiye markası olan Form 
Eğitim Kurumları markasını en 
güzel şekilde temsil ettiklerini 
ve bölgelerinde eğitimde fark 
yaratarak eğitimde Re-Form 
rüzgarlarını estirdiklerini, 4 
yıldır gururla bu marka altında 
eğitim verdiklerini söylüyor. 
Ek olarak, Form Eğitim Kurum-
ları markasının eğitim sistemi 
ve getirdiği yenilikler ile bu 
başarıya ulaşmanın mutluluğu 
ile övünüyor. Yaptıkları eğitimi 
ve her bir öğrenciye verilen 
eğitim hizmetini muş gibi yap-

madıklarını hakkını vererek 
yaptıklarını da ekliyor.

‘’NEDEN AVCILAR FORM 
KURS?’’ farkınız ya da  
farkındalığınız nedir?

Avcılar Form Kurs açıldı-
ğından bu yana butik ve plus 
bir kurs merkezi olarak eği-
tim vermektedir. Kontenjanın 
sınırlı ve az öğrenci alıyor 
olmamız her öğrenciyle ayrı 
ayrı ilgilenmemizi sağlıyor. 
Her bir öğrencimizin kendine 
özgü öğrenme şekli olduğunu 
ve her bir öğrencimize tek bir 
öğrencimizmiş  gibi bakıyor 
ve bireysel olarak odaklanıyo-
ruz. Öğrencilerimizin kurumda 
kendilerini rahat hissetmeleri, 
öğretmenlerine olan bağlılık-
ları, öğretmenlerimizin her 
öğrenciyi çok iyi tanımaları ve 
kendilerine değerli oldukları-

nı hissettirmeleri Form Kurs 
ekibinin başarılı olmasının en 
büyük göstergesidir. O yüzden 
kurumumuzda  gerek öğrenci-
lerimizin başarısındaki yük-
seliş gerek kurumdaki mutlu-
lukları artarak çoğalır. Avcılar 
Form Kursa gelen her öğrenci 
burada kendini özel hisseder, 
kendine güveni artar, ders-
lerde ve okul sınavlarında 
başarı grafiği yükselir, netleri 
artar ve kuruma mutlu, ilgili, 
severek gelirler. Unutmayın 
ki; Sevgi ile sulanan her ağaç 
muhakkak meyve verir. Tabi 
ki bu başarı hem öğretmen-
lerimizin alanlarında en iyi 
olmaları, Velilerimizle kurdu-
ğumuz iletişim ve işbirliği,hem 
de öğrencilerimizin azmi ve 
isteğiyle doğru orantılıdır.

Ayrıca Form f9 full eğitim 
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sistemimizin gereği olarak 
öncelikle öğrencimizin birey-
sel akademik durum tesbitini 
yapıyor seviyesini ve eksik-
lerini esas alıyoruz. Sadece 
eğitim başarısı için akademik 
eğitimin yetmeyeceğinin far-
kındayız. Biz öğrencilerimizin 
sosyal duygusal psikolojik 
gelişimlerine de odaklanmakla 
birlikte Bilim Atölyesi eğitimi-
mizle anlayarak hızlı okuması, 
dikkat, odaklanma, işlem be-
cerisi, muhakeme ve algısını 
da geliştirmeyi hedefliyoruz ve 
buna full eğitim sistemi adını 
veriyoruz ki böylece çocukları-
mızın akademik olarak öğren-
me hızlarını artırıyoruz.

‘’Bahsettiğiniz full eğitim 
modeli lgs başarınıza yansıyor 
mu?’’

 Her yıl muhakkak güzel net-
lerle öğrencilerimizi istedikleri 
liselere yerleştiriyoruz. Bizde 
eğitim almış olan öğrencileri-
miz kendi okullarında da başa-
rılı oluyor ders notları artıyor 
ve hatta okul birincisi ikincisi 
üçüncüsü oluyor.Geçtiğimiz 
yıl lgs sınavına giren öğren-
cilerimiz 0,05 ve 0,1 lik dilime 
giren öğrencilerimizin yanında 
öğrencilerimizin yüzde 90;ı 
niletikli Anadolu liselerine yer-
leştiler. fakat biz bir öğrenciyi 
nereden alıp nereye getirdiği-
mizle ilgileniyor öğrencileri-
mizi birbiri ile değil kendisi ile 
yarıştırıyoruz.Örneğin 2022-
2023 eğitim öğretim dönemin-
de   bir öğrencimiz Kurumu-
muzda olduğu ilk sınavda 238 
puan alıp LGS de 458 puana 
kadar çıkmıştır. Üstelik bu 
başarıyı bir yılda yapmıştır ve 
sadece kursumuzdan aldığı 
eğitimle Fen Lisesine girmeye 
hak kazanmıştır. Bunun gibi 
daha nice öğrencilerimizi iste-

dikleri liselere gönderdiğimiz 
için ekibimizle ve öğrencileri-
mizle gurur duyuyoruz. 

‘’SON YILLARDA KİTLESEL 
KURSLARA TALEBİN AZALDI-
ĞINI DAHA ÇOK BUTİK KURS-
LARA İLGİNİN ARTTIĞINI 
GÖZLEMLİYORUZ. KİTLESEL 
SINAV HAZIRLIK PROGRAMI 
YETERLİ OLMUYOR MU’’

Yeni nesil öğrenci bireysel 
ilgi ile büyütülmüş ve bireysel 
ilgi alışkanlığa dönüşmüşken 
kitlesel kurumlarda başarılı 
olabilmesi için özbenliğinin 
ciddi anlamda gelişmesi ge-
rekiyor ki yeni nesil öğrenci 
programlanmaya ve takibe 
daha çok ihtiyaç duyuyor. 
Bireyselleştirilmiş eğitim,  
mentor öğretmenin veli ile de 
sürekli iletişim halinde öğren-
ciyi takip etmesiyle gelişme 
kaydediyor ve daha iyi so-
nuçlar alabiliyoruz.Başarı bir 
ekip işi Öğretmen,  Öğrencİ ve 
Veli doğru bir ekip olabildiği 
ölçüde eğitimin paydaşlarını 
doğru yöneterek doğru sonuca 
ulaşılabildiğini net bir şekilde 
gözlemlemekteyiz.

SON OLARAK BU YIL İTİ-
BARİYLE ÖĞRETMENİM 
DERGİMİZİN AVCILAR TEM-
SİLCİLİĞİNİ ÜSTLENDİNİZ NE 

HİSSEDİYORSUNUZ?  
DUYGU VE DÜŞÜNCELERİNİ-
Zİ ALABİLİRMİYİZ.

Yıllardır Form Eğitim Ku-
rumlarının daha öncesinde de 
bazı kurumsal eğitim mar-
kalarında kurumsal iletişim 
yöneticiliği ve basın yayın 
sorumluluğu gibi görevler 
üstlendim. İlgi duyduğum ve 
sevdiğim bir alan olması ve 
eğitimci kişiliğimle de birle-
şen Öğretmenim Dergisi adı-
na sizlerden gelen teklif beni 
çok heyecanlandırdı Gönüllü 
bir eğitimciyi  Türkiye’nin en 
önemli eğitim dergisi ekibin-
de yer almasından başka ne 
mutlu edebilir ki!...

Ben Eğitimciliği bir meslek 
olarak tanımlayamıyorum bir 
yaşam tarzı, hayat felsefesi 
olarak görüyorum. Bu felsefe-
nin basın ayağında da olmak-
tan çok mutluyum. Öncelikle 
size ve sizin şahsınızda tüm 
Öğretmenim Dergisi’ne teşek-
kür ediyorum.

ASIL BİZLER EKİBİMİZDE 
BÖYLE TECRÜBELİ VE 
MESLEĞİNE AŞIK BİR 
EĞİTİMCİNİN OLMASINDAN 
DOLAYI ÇOK MUTLUYUZ BİZ 
TEŞEKKÜR EDERİZ.
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 AVCILAR’DA ENGELLİLER 
ETKİNLİĞİ SÜPRİZLERLE

(Yeşim Ağırbaş /  
Avcılardan bildiriyor)

Engelliler Haftası kapsamın-
da ülke ve İstanbul genelinde 
düzenlenen etkinliklerin en 
görkemlisi İstanbul’un Avcılar 
ilçesinde gerçekleşti.

Avcılar Temsilcimiz Yeşim 
Ağırbaş’ın gözlem ve aktarım-

larına göre özel çocuk ve genç-
lerin ortaya koydukları perfor-
mans övgüye değer bulundu. 
Sahnelenen oyunu izleyen 
Avcılar Kaymakamı Kemal İnan 
ve İlçe Milli Eğitim Müdürü 
Cevat Dervişoğlu’nun izlediği 
programda açılış konuşması-
nı da Avcılar Borsa İstanbul 
Uygulama Okulu Müdürü İsmail 

Doğanel yaptı. Daha sonra 
yetkili ve ilgililerle beraber, 
davetlilerle birlikte öğrencilerin 
çalışmalarını dikkatlice incele-
diler.

Başarılı sunum ve perfor-
mansı ile dikkate değer bulu-
nan etkinlikte arkadaşlarımı-
zın objektifine şu enstanteler 
takıldılar.
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(Öğretmenim Dergisi / Özel - İstanbul) 

Merkezi İstanbul’da bulunan ve ülkeyi şubeleri ile bir ağ gibi 
örmüş bulunan Sevinç Kolejlerinin genç ve dinamik sahibi babası 
ve kardeşiyle omuzladığı görevini layıkıyla yerine getirirken 
mütevaziliğin de örneklerini sergilemekte.

Geçtiğimiz günlerde Öğretmenim Dergisi’nin sahibini kurumunda 
ağırlayan Mehmet Boy’un samimi içten ve Türk Misafirperverliğine 
örnek davranış ve tutumları objektifimize şöyle yansıdı.   

dertleştik
SEVİNÇ KOLEJLERİNİN 

GENÇ SAHİBİ İLE 
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Öğrencilerin ‘SIKICI’ 
bulduğu dersleri

Öğretmen olarak bazen öğ-
rencimizden duymak istemedi-
ğimiz sözleri duymak mümkün. 
“Hocam Matematiği anlamıyo-
rum. Fizik dersi bitmek bilmi-
yor” gibi. Biz durumun onla-
rın söylediği gibi olmadığını 
anlatmak için göbek çatlatırken 
FİNKA Okullarının EKİP PLAT-
FORMUNDA olan İdris Demir, 
konuya tümden çözüm getirdi.

İdris Demir’in 7 yıldır üze-
rinde çalıştığı teknik Alman-
ya’da oranın Eğitim Bakanlığı 
tarafından öğrencilere beyin 
egzersizleri olarak sunul-
makta. Dikkat dağınıklığı ve 
beynin kapasitesini geliştirici 
egzersizlerden oluşan mo-
düllerle işlenen dersler hem 
vazgeçilmez hale geliyor, hem 
öğretmen kazanımları gözlem-
leme fırsatını elde ediyor hem 
de öğrenci bir sonraki ders 
için hem istek hem de merak 
duyuyor.

                                                                                        
(Adnan Gündüz /  
Öğretmenim - İstanbul)

Milli sporcu olarak birçok 
başarılara imza atmış bulunan 
İdris Demir şimdi de semi-
nerleri, etkinlikleri ve yaptığı 
öğrenci faydalı projelerle ve 
farkındalık yaratmadaki üstün 
başarısı gündemde.

Bizim başarılarından tesadü-
fen haberdar olduğumuz İdris 

Demir, Türk Dili ve Edebiyatı 
Öğretmeni Mehtap Töre ile bir-
likte bizi ağırlayan İdris Demir 
Öğretmenim Dergisi’ne verdiği 
röportajında şunları söyledi:

-“Dikkat dağınıklığı dediği-
miz şey bir konuyu fokuslana-
mama. Beyin egzersizini nasıl 
gerçekleştirebiliriz? Beyne 
direktif göndererek beynin 
kapasitesini nasıl arttırabili-
riz? Bu konularda çalışma-
lar yapıldıktan sonra alınan 
geri dönütlerde yüzde 60-70 
iyileşmeler olmakta. Alman-
ya Eğitimi bunu uyguluyor. 
Dolayısıyla MEB de sadece 
bizim okullarımızda bu bazen 
akıl oyunları şeklinde olarak  
uygulanıyor. Bu uygulama 
Almanya’da beyin egzersizi 
olarak öğrencilere veriliyor. 
Ben 7 senedir bu konu üzerin-

de çalışıyorum. Şu an bir kitap 
hazırlığım var. Kitabımı yazdım 
ve bekletiyorum. Henüz basımı 
gerçekleşmedi.

Biz bunu eğitim alanına nasıl 
çevirebiliriz? 

Diye düşündük. Sonrasında 
da biz öğretmenlerle birlikte 
çalışma yaptık. Öğretmenle-
rim sadece beyin kapasitesini 
arttırma ile ilgili çalışmaları 
sınıf içerisinde yaptıklarında 
hem zaman kaybı olduğu hem 
de müfredata yedirilmeme-
si nedeniyle diğer konuları 
yetiştirmekte zorlandıklarını 
söylediler. Biz de o zaman 
dedik ki biz bunu ham haliyle 
değil hani beyin egzersizleri 
ile değil öğretmen konuyu an-
latırken hem dersini anlatsın, 
konuyu anlatsın ama bu teknik-
le anlatsın.

çekici hale getirmek mümkün
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BEYİN 3 TANE ŞEYİ  
ÇOK SEVİYOR. 
¬ 1-Karışıklığı çözmeyi 
¬ 2-Karışıklığın üstüne çıkan 
daha fazla bir karışıklığı çözmeyi
¬ 3-Haz almayı

Haz aldığı bir şeyi de seve-
rek yapıyor ve ona daha fazla 
odaklanıyor.

Şimdi bu da oyun bazlı bir 
yöntem olduğundan dolayı 
bütün öğrencilerin sıkıcı gör-
dükleri o Matematik dersine 
katılmaya başlıyorlar. Sıkıcı 
gördüğü Fizik dersine katıl-
maya başlıyorlar. Bu modüller 
bütün derslere uyarlanabilir. 
Dolayısıyla böyle bir dönüt 
alınca da biz de bunu gelişti-
relim dedik. Ve şu anda daha 
önce Milli Eğitim Bakanlığının 
başlattığı hami Projesi vardı. 
Ben bu proje kapsamında dev-
let okullarına gidip seminerler 
verdim. Halen daha öğretmen-
ler beni arayıp bunun deva-
mını getirecek misiniz diye 
soruyorlar.

Bizim projemizle ilgili ben 
ilçe milli eğitim müdürlüğünde 
şube müdürleri ile görüştüm. 
Kaymakam Bey bir toplantı 
yapmıştı o toplantı da dile 
getirdim.

Örnek verirsek: Diyelim ki 

siz İngilizce öğretmenisiniz. 
Gelecek zamanla geçmiş 
zamanı sınıfta işleyeceksiniz. 
Gelecek zaman ve geçmiş 
zamanla ilgili öğretmen bu li-
keoit ing oyununu alıyor kendi 
dersine uyarlıyor ve dersini 
işliyor. YANİ DERSİNİ OYUNLA 
İŞLEMİŞ OLUYOR. Biz burada 
eğitim alanında yaparak-ya-
şayarak öğrenim metodunu 
uyguluyoruz. Öğrenci hem bu 
beyin kapasitesini geliştiren 
egzersiz yapıyor aslında o 
oyunu oynarken. Oyunların 
özellikleri var. Bir tane örne-
ğin: YÖN OYUNUMUZ VAR. 
BİZ bir tane kartımızı örneğin 
yeşil 1 numarayı koyuyoruz. 
Arkaya sarı 2 numarayı koyu-
yoruz. Sağımıza mavi 4 nu-
marayı koyuyoruz. Solumuza 
kırmızı 3 numarayı koyuyoruz. 
Biz öğrenciyi sınıfın ortasına 
alıyoruz. Öğrenciye 1 numara 
diyoruz. Bir adım gidiyor. 2 
diyoruz. Bir adım ona doğru 
gidiyor. Zaman zaman bunu 
değiştiriyoruz. Bazen rakam 
söylüyoruz bazen renk söy-
lüyoruz. Sonra öğrencilerin 
yerlerini değiştiriyoruz. Öğ-
renci bunu oynarken dikkat 
etmek zorunda. Çünkü ön ve 
arkalarda olan kişilerin yerleri 
değişecek.

Dolayısıyla İngilizceci bu 
oyunu alıyor Pastense ve 
sımple tense uyarlıyor.  Öğ-
renciye ders anlatırken oyun 

oynatıyor.Öğrenciye ders an-
latırken oyun oynatıyor oyun 
oynatırken ders anlatıyor.

OYUN EĞİTİM-ÖĞRETİMİN 
HER KADEMESİNDE 
UYGULANMALI

Bu sistemler bütçe 
gerektirmeyen ve her bir 
öğretmenin kendi dersine 
uyarlayabileceği bir oyun 
türü. Öğretmenin bir an için 
Coğrafya dersinde olduğunu 
düşünelim. Yönleri öğretecek. 
1 kuzey 3 Güney 2 Doğu 3 Batı 
olsun. Öğretmen 1 doğuya 
geç dediğinde kuzeyde olan 
doğuya geçecek. Güney 
kuzeye geç dediğinde 
Güneydeki kuzeye geçecek 
gibi. Matematik dersi için de 
4 öğrensi toplama, çıkarma, 
bölme, çarpma olsun. 1’ 
çarpma ol dediğinde çocuk 
çarpmanın durduğu yere 
geçecek. Çarpmaya toplama 
ol dediğinde çocuk toplamanın 
olduğu yere geçecek gibi.

Biz bunu proje olarak MEB 
Talim Terbiye Kuruluna sun-
mayı düşünüyoruz. Ben bunu 
televizyonlarda da anlatım. 
You tobe kanalımda da an-
lattım. Bu işin talim terbiyeye 
sunulması için bir uygulama 
müfredatının olması lazım. 
Ben Milli Eğitim de ve kendi 
etrafımda kime sunduysam 
bunu bir an önce eğitim haya-
tına kazandırılması istendi.

BEN BASİT BİR 
OYUN ÜZERİNDEN 
ANLATIYORUM

Bunun gibi bin tane oyun 
modülüm var benim. Bunların 
hepsi de patentli modüllerdir.

ÖĞRETMENİM DERGİSİ
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İDRİS DEMİR KİM?

Ben Sakarya doğumluyum. 
Karate branşında milli sporcu-
yum. 2012 den beri de eğitim 
alanında görev yapıyorum. 
Beden Eğitimi öğretmenliği 
ile özel okullarda başladım 
idarecilik yapıyorum. Aslında 
atamam da var ama biz o tip 
şeylere hiç girmedik. Özel okul-
lara alıştık. 12-13 senedir de 
özel okullardayım.

Beden Eğitimi Öğretmenliği 
Lisans mezunuyum. Bolu Abant 
İzzet Baysal Üniversitesi.

Beden Eğitimi ve sporcu 
olmamın idarecilikte avantajları 
vardır. 1- Spor mücadeleyi ge-
rektirir. Sporun açıklamasında 
da bir sistem vardır, bir prog-
ram vardır, bir organizasyon 
vardır ve bir de REKOR vardır. 
SPOR derken: S=Sistem P= 
Program O= Organizasyon R= 
Rekor Sporun içerisinde olan 
insanlar bütün yetkinliklere 
sahiptirler. BENİM MESLEK 
HAYATIMDA SPORCU OLMAM 
BANA ÇOK KATKI SAĞLADI. 
Ben öğrenciyken de Spor Ba-
kanlığında özel okullarda çalış-
maya devam ediyordum. Benim 
spor ile edindiğim yetkinlikler 
kendi iş alanımda bana çok yar-
dımcı oldu.

Ben bütün projelerimi İdris 
Demir olarak sunuyorum. İş 
kurumsal boyuta döndüğü za-
man bunun bir karar mercii var. 
Prosedür kurumsal da biraz 
farklılaşıyor. 

Ben daha önce diğer kurum-
larda bir EMPATİ programı 
yaptım. Televizyonlarda falan 
da bu çok haber oldu. Ankara 
da ve diğer illerde. Bu tarz 
projelerim ve hafta sonu kulüp-
lerle olan çalışmalarım devam 

ediyor. BİR EMPATİ PROGRA-
MINI BEN BU KURUMDA DA 
İSTANBUL DA DA HAYATA 
GEÇİRMEK İSTİYORUM.

Türk Dili ve Edebiyatı  
Öğretmeni Mehtap TÖRE:

“ÖĞRETMEN OLARAK ÇOK 
FAYDALI BULUYORUM”

 Radyo Televizyon ve Si-
nemayı da bitirdim. Ben de 
derslerimi işlerken hep yaratıcı 
drama ve benzeri çalışmalarla 
işliyorum. Ben ortaokul ve lise 
grubuna ders veriyorum. Her 
yaş grubunun içinde o küçük 
çocuk kalmıştır ya ona ulaşmak 
gerekir. Gerçekten dersinizi 
bu şekilde bir modülle işlediği-
nizde ortaya koyacağınız farklı 
çalışmalarla bambaşka bir 
etkileşim olmakta. O çocukların 
gülen yüzünü ve kazandığını 
görmek apayrı bir mutluluk 
veriyor. Bir sonraki derste ne 
yapacağımızı merak ediyorlar. 
O merak duygusunun uyanma-
sı çok iyi. Tek düze ders işle-
mekten hep kaçındım. Dersleri 
sıkıcılıktan ne kadar çok çıka-
rabilirim diye hep araştırdım. 
Şu anda biliyorsunuz eğitim 

hep ezbercilikten kurtarılmaya 
çalışılıyor. Yaratıcı etkinlikler 
sınıf içinde şart.

Ben İdris hocamın dikkat 
dağınıklığı ve beyin kapasite-
sini geliştirme oyun tekniğini 
farkında olmadan uyguluyor-
muşum zaten. O da benim 
mesleğimden kaynaklı. Rad-
yo-Sinema ve Televizyon 
okuduğum için. Mesela ben 
derste öğrencime dublaj yap-
tırıyorum. Mesela çocuklar bir 
kompozisyon yazacaklar ise 
ben derim ki yanına bir fotoğraf 
koy fotoğraf çekerek. Bu şekil-
de daha muazzam çalışmalar 
ortaya çıkıyor.

BU MODÜLLERLE  
OYUN OYNAYARAK 
ÖĞRENME YÖNTEMİNİ 
BÜTÜN BRANŞLARA 
TAVSİYE EDİYORUM

 Yapabildikleri kadar yapsın-
lar. Belirli dersler de belirle-
nebilir bunlar için. Mesela bir 
Matematik öğretmeni haftanın 
belli bir saatinde derse giriyor-
dur. Ne yapacak? Çekici olması 
için önce bunu gösterebilir. 
Daha sonra dersine devam 
edebilir.
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Avcılar’da yaşıyor ve de eği-
timle ilgiliyseniz Borusan Orta-
okulunun eğitimde ki kalitesi ve 
uzun yıllardır tercih edilen hatta 
çocuğunu Borusan’da okutmak 
için adres değiştiren ve değiş-
tirmek isteyen velilerin varlığın-
dan haberdar olmuşsunuzdur. 
BORUSAN İSMİNİ biz özellikle 
kullanıyoruz çünkü okul resmi 
isminden ziyade kısaltılarak 
Avcılar’da BORUSAN olarak 
tanınıp, biliniyor.

Bizde Öğretmenim Dergisi 
olarak bu sayımızda Avcılar’da 
eğitime özel yer ayırmışken 
Borusan Ortaokulu’na kayıtsız 
kalamazdık ve Müdüre Hanım-
dan aldığımız randevu saatinde 

Borusan Ortaokulu’nun güven-
liğinden içeri kabul edilirken 
samimiyetle birlikte profesyo-
nelliği hissettik 

Okul bahçesinde velileri ile tek 
tek ilgilenen hanımefendinin nö-
betçi öğretmen olduğunu tahmin 
etmiştik ki; O kişinin okula ata-
nalı birkaç ay olmasına rağmen 
kısa sürede okula adapte olmuş 
veli öğretmen ve öğrencisi ile 
ekip olmuş Müdire Dilek Zengin  
olduğunu öğrendik. Sıcak bir 
karşılama sonrası odasına geç-
tiğimiz Dilek Zengin hocamıza 
merak ettiklerimizi sorduk.

ÖĞRETMENİM: Sayın hocam 
okulunuzun güvenlik kapısın-
dan odanıza gelene kadar sıcak 

samimi bir o kadarda disiplinli 
bir atmosfer gözlemledik. Ge-
nelde herkesi mutlu edebilmek 
çok zordur. Borusan Ortaokulu 
mutlu mu?

DİLEK ZENGİN; Öncelikle 
Okulumuzda ki öğretmen arka-
daşlarımız uzun yıllardır birlikte 
çalışmaktadırlar ve yeni gelen 
arkadaşlarımızda kısa sürede 
uyum sağlıyor ve aileye katı-
lıyorlar. Okulumuzda bir aile 
ortamı var. Eğitim bir ekip işidir. 
Öğretmen, Veli, Öğrenciyi ekip 
yapabildiğimiz ölçüde başarıyı 
yakalayabiliriz. Öğretmenin 
öğrencisinin gönlüne girmeden 
beynine giremeyeceğine inanan 
bir eğitimciyim.

AVCILAR BORUSAN OTOMOTİV 
ZEHRA  KOCABIYIK 

ORTAOKULU MÜDÜR VE 
ÖĞRETMENLERİ İLE TEK VÜCUT
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 Veli iletişimini önemsiyorum. 
Ama okulu okul yönetiminin, 
eğitimin paydaşlarını da öğret-
men yönetmeli. WhatsApp grup-
ları ile okulu veli yönetirse kar-
gaşa olur, Öğrenci yönetmeye 
kalkar ise anarşi olur ve herkes 
mutsuz olur. Bizim okulumuzda 
başarılı bir hiyerarşi, iyi bir di-
siplin, Güzel bir samimiyet var 
ki böyle olunca da ekip başarılı, 
Çocuklarımız mutlu oluyor. Evet 
Borusan mutlu.

ÖĞRETMENİM: Hocam bu 
ideal ve harika bir yaklaşım 
ama belirttiğiniz gibi son yıl-
larda özellikle zorluklarla hatta 
yokluklarla büyüyen y kuşa-
ğının çocuklarını daha rahat 
yetiştirmesinden eğitim uz-
manlarının müzdarip olduğunu 
biliyoruz siz yeni nesil öğrenci 
ve veli yaklaşımında zorlanıyor 
musunuz? Bu dengeyi kurabili-
yor  musunuz?

DİLEK ZENGİN; Evet doğru 
söylüyorsunuz Yeni nesil öğret-
menin bu anlamda işi daha zor 

tabi! Yeni nesil öğrenci genelde 
sevgi obezi olmuş durumda 
fakat veli toplantıları ve veli 
iletişimlerimizle bu dengeyi 
tutturmaya çalışıyoruz. Bizim 
velilerimiz büyük ölçüde bilinçli 
veli olduğu için olumlu iletişim 
kuruyor ve geri bildirim alabili-
yoruz.

ÖĞRETMENİM: Son dönemde 
yeni nesil öğrenciler için genel-
de hiperaktif, dikkatsiz gibi ta-
nımlamalar yapılıyor bu konuda 
sizin düşünceniz nedir? 

DİLEK ZENGİN; Evet teknolo-
jik aletlerin kullanılma süresi-
nin artması ve sosyal medyada 
geçirilen zamanın artmasının 
etkisi ile dikkat ve odaklanma 
ile ilgilide sıkıntılar arttı ama 
her haylazlığında hiperaktivite-
ye bağlanmasının doğru olma-
dığını düşünüyorum. Öncelikle 
öğretmenlerimizle ve velileri-
mizle çocuklarımızı aktivite ve 
etkinliklere yönlendirmeliyiz 
ki öğrenci enerjisini olumlu ve 
faydalı alanlarda harcasın. Bu-

nun için biz öğretmenlerimizi 
öğrencileri ile okul dışında da 
etkinlik yapmaya teşvik ediyo-
ruz.

ÖĞRETMENİM: Sayın hocam 
okul dışına da dikkat çektiniz 
tam da buradan hareketle so-
kakta,Medya da vs okul dışında 
eğitim adına ne ya da neler 
yapılmalı? 

DİLEK ZENGİN; Örneğin 
keşke  tv kanallarında sabah 
magazin programları yerine eğ-
lenceli eğitici programlar ola-
bilse,Dışarıda velilerimize çok 
iş düşüyor okulla yetinmeyip 
mutlaka bir spor dalında veya 
sanatsal bir alanda yeteneğine 
göre çocuklarına bir farkındalık 
eklemelerini öneririm.

ÖĞRETMENİM: Değerli fikir-
leriniz ve misafirperverliğiniz 
için teşekkür ederiz.

DİLEK ZENGİN: Türkiye’nin 
en eski eğitim dergisi ve tek öğ-
retmenim dergisinde bize yer 
ayırdığınız ve misafir ettiğiniz 
için ben teşekkür ederim.



ÖĞRETMENİM DERGİSİ

44

ROMANYA VE TÜRKİYE 
ARASINDA SANAT KÖPRÜSÜ

(Öğretmenim Dergisi /  
Özel - İstanbul) 

Romanya Akademisi-Romanya 

Ulusal Edebiyat Müzesi –Bahçeşehir 
Üniversitesi Konservatuarı ve İstanbul 
Sanat Kültür Derneği iş birliğinde ulus-

lararası arenada oldukça ses getiren 
kültür ve sanat etkinliği gerçekleşti.

Moldavya ve Türkiye’den akademis-

yen ve sanatçıların katılımıyla gerçek-

leşen etkinliğin en güçlü destekçisi 
Uluslararası Eğitim-Öğretim Sektö-

ründe ismi DÜNYA EĞİTİM ÖNCÜSÜ 
– LİDERİ olarak geçen Bahçeşehir 
Üniversitesi Mutevelli Heyet Başkanı 
Enver Yücel oldu.

Konferansa katılımı ve seçkin temsil 
gücü ve varlığı ile etkinliğin adeta 
odak noktası olan Enver Yücel ve diğer 
katılımcılara BAU Güvenlik Amiri ve Şa-

ir-Yazar Osman Öztürk yaptığı konuş-

masında şöyle seslendi:
 -“Başkanımız Sayın Enver Yücel’e 

gönülden teşekkürler ediyorum…
Sayın Enver Yücel bir dünya eğitim 

öncüsü, yaratıcısı ve eğitimcisi olarak 
yaptığı etkinlikte; eğitimin geleceğini, 
dünyada barış ve kardeşlik duygularının 
eğitimin ve sanatın gücüyle sağlana-

bileceğini, tüm çocukların iyi bir eğitimi 
hak ettiğini, Bahçeşehir Üniversitesi 
olarak bu coğrafyada üstümüze düşen 
eğitim ve sanata dair bağlarımızı güç-

lendireceğiz” dedi.
Osman Öztürk konuşmasının tam 

metninde şunları söyledi;         
 Bayanlar Baylar, 
-BAU Mütevelli Heyeti Başkanı ve 

Dünya eğitim liderlerinden Sayın Enver 
Yücel

-Romanya Ulusal Edebiyat Müzesi 
Genel Müdürü/Başkanı

-BAU Konservatuarı Müdürü ve 

Direktörü 
-Değerli Misafirler..
Bu güzel günde bu muhteşem etkin-

likte sizlerle bir arada olmak benim için 
büyük bir mutluluktur. 

Güzel ülkem Türkiye’den ve İstan-

bul’dan sizlere sevgi ve selam getirdim.
Ülkemizin ve dünyanın en seçkin 

üniversitelerinden, İstanbul’un kalbinde 
bir dünya üniversitesi olan Bahçeşehir 
Üniversitesi Türk ve dünya çocuklarının 
evrensel değerlerin ve bilimin ışığında 
geleceğe en iyi şekilde hazırlanmaları 
için çalışıyor. Üniversitemizin değerli 
Mütevelli Heyeti Başkanı Sayın Enver 
Yücel ülkemizin ve dünyanın en seçkin 
eğitim liderlerinden birisi olarak bu 
uğurda büyük çaba gösteriyor. Dünya 
da 5 ülkedeki üniversite ve 100 üze-

rindeki kampüsleriyle global bir eğitim 
ağının parçası olarak eğitimin öncülü-

ğünü yapıyor. 
Sayın Enver Yücel’e eğitim yolculu-

ğundaki seçkin çabaları, bu etkinliğe 
verdiği destek ve katılım için çok teşek-

kür ediyorum ve başarılar diliyorum..
BAU Konservatuar Müdürü ve 

Direktörüne, Değerli akademisyenlere, 
öğrencilere ve sanatçılara emekleri için 
çok teşekkür ediyorum.

Asya ve Avrupa’yı Boğaz’ın mavi 
sularında buluşturan İstanbul;

Üç imparatorluğa başkentlik yapmış 
bir medeniyet şehridir ve Karade-

niz’den bizi size bağlayan bir gönül 
köprüsüdür.

Tarihlerinden aldıkları güçle gele-

ceklerine yön veren iki kardeş ülke 
Romanya ve Türkiye’nin kültür ve sanat 
alanında süregelen işbirliğini daha da 
geliştirmek, kültürlerimiz arasındaki 
bağları güçlendirmek ve Karadeniz’e 
komşu iki dost ülkenin mutlu bir gele-

ceğe yürümeleri için bugün buradayız.

Daha önce düzenlediğimiz,  2019 
yılında Bükreş’te yaptığımız Komşu 
Kıyılar Etkinliği ortak bir tarih, kültür 
ve coğrafyayı paylaşan ülkelerimizin, 
sanat insanları aracılığıyla kurulmuş bir 
gönül köprüsü etkinliği olması açısın-

dan önemliydi. 
Bizler iki komşu kıyıda yaşayan 

dostlar/halklar olarak Karadeniz’in 
coşkulu müziğini, ritmini ve kültürünü 
yüreklerimizde taşıyoruz. Biz buraya 
dostluk ve kardeşlik bağlarımızı daha 
da güçlendirmek için geldik. Ve öyle bir 
hayal kurduk ki bu hayalimiz daha güzel 
bir geleceğe umut katıyor.

İstanbul Sanat Derneği, bir sivil 
toplum kuruluşu olarak sanata ve sanat 
insanlarına değer katmanın yanı sıra, 
birçok alanda farkındalık yaratmak için 
kuruldu. 

Sanat ve edebiyat barış ve kardeş-

lik duygularını güçlendiren bir güce 
sahiptir.

Dünyamız bu koca evrende mavi bir 
yıldız gibi durmaksızın dönüp duruyor. 
Bizler bu gezegenin çocukları olarak 
dünyamıza sevgi, barış ve mutluluk 
katmalıyız.

Savaşların, kavgaların, farklılıkların 
dünyasını değil, sanatın, sanatçının, 
kültürlerin, insanlığın, dostluğun, iyiliğin 
ve güzelliğin dünyasını yaratmalıyız.

Bu bir hayal değil bir amaçtır. Bu 
etkinlikler ise bu amaç için atılmış 
adımlardan birisidir. 

Karadeniz’in iki kıyısında sanat ve ba-

rış bir güneş gibi göklere yükselecektir.
Sözlerime son verirken başta Ulu 

Önder Mustafa Kemal Atatürk ve 
arkadaşlarının bizlere armağan ettiği 
Türkiye Cumhuriyetinin kuruluşunun 
100. yıl dönümü dolayısıyla yaşadığımız 
coşkuyu sizlerle paylaşmaktan gurur 
ve mutluluk duyuyorum.
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Bugün kü etkinliğimizin ana teması 
olan Değerli Şahsiyet tarihçi, yazar ve 
Türkolog/Müzikolog 

Dimitri Kantemir’i doğumunun 350. 
yılında düzenlenen bu etkinlikle sev-

giyle anıyoruz. Boğdan asıllı prensin 
eseri Edvar aracılığıyla Türk müziğinin 
ve dolayısıyla Türk kültürünün Batı’da 
daha yakından tanınmasını sağla-

yan bir kişilik olması değerini ortaya 
koyuyor.

Dimitrie kantemir araştırmala-

rının en önemli konuları arasında, 
bugün artık bir bilim dalı kabul edilen 
Türkoloji önemli bir yer tutmaktadır. 
Aynı zamanda Osmanlı Türkçesinin 
yazımında Latin alfabesini kullanan ilk 
bilim insanlarından biridir.

Osmanlı sarayında büyümüş ve 
kültürel bağlarını sanatını, müziğini, 
coğrafyasını, felsefesini derinleme-

sine incelemiş olan evrensel deha 
Kantemir ülkemiz topraklarının önemli 
değerlerinden birisidir. 

Musikimizi derinlemesine ince-

lemiş olan Kantemir, sadece yazıp 
çizmemiş aynı zamanda o dönemin 
önemli sanatçılarından tanbur, keman 
gibi enstrümanlarda icra becerisini de 
geliştirmiştir. Enderun’da da ders al-
mış olan büyük sanatçı, hem dini hem 
kültürel katkılarda bulunmuştur. 

Bugün Romanya’da konservatu-

arımız ve hocalarımızla bu etkinlikte 
olmak ve bu büyük dehayı konuşmak 
hepimiz için kuşkusuz büyük bir 
anlam taşımaktadır.  

Medeniyetler arasında barışı ve di-
yaloğu sağlamak için en etkili yöntem 
şüphesiz sanattır. Sanatın birleştirici 
ve iyileştirici gücüdür. Bu nedenle 
Romanya ve Türkiye arasında dostluk 
köprüsü oluşturmak adına gerçekleş-

tirilen bu program önemlidir.
Sözlerime son verirken değerli 

protokol ve katılımcılara saygılarımı 
sunuyorum.”

Osman Öztürk
Emekli Emniyet Müdürü
İSTsanat Dernek Başkanı ve Sera-

mik Sanatçısı Yıldız İbram’da yaptığı 
konuşmada şunları söyledi:

 -“Bu ay da Romanya’dayız; 
Doğduğum ve yetiştiğim birinci 

ülkemde. Bu kez de sanat, bu sefer 
de ortak kültürle varız; 

Romanya - Türkiye 
Buna eğitim eklendi. 
Temsil ettiğim iki sanat derneği 

Romanya Akademisi, Romanya 
Ulusal Edebiyat Müzesi ve Romanya 
Devlet Kütüphanesi ortaklığında 
Bahçeşehir Üniversitesi Konservatu-

varı davetliydi. 
Bahçeşehir Üniversitesi Mütevelli 

Heyeti Başkanı Sayın Enver Yücel ile  
IST SANAT Derneği Onursal Başkanı 
Sayın Osman Öztürk bizleri yalnız 
bırakmadı.” 

Romanya Akademisi Başkanı 
Sayın İoan Aurel Pop açılışını yaptığı 
konferans, Romanya Ulusal Edebiyat 
Müzesi Müdürü Sayın İoan Cristescu 
moderatörlüğünde gerçekleşti. 

Konservatuarın katıldığı program 
oldukça yoğundu. 

3 gün süren etkinlikte konferans, 
olağanüstü bir konser ve muhte-

şem, bol alkış alan bir tiyatro oyunu 
sunuldu.  Romen yazar Eugene İo-

nesco’nun “İki kişilik hır gür” piyesin 
prömiyeriydi. 

Tek kelime ile müthişti.
Tüm etkinliklerde, başından 

sonuna kadar olan ve destek veren 
T.C. Bükreş Büyükelçisi E.S Özgür 
Kıvanç Altan TÜRK Heyetini hiç yalnız 
bırakmadı.
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(Öğretmenim Dergisi /  
Yeşim Ağırbaş) 

Avcılar İlçe Milli Eğitim 
Müdürlüğü “Cumhuriyetin 

yüzyılının mimarı Öğretmen” 
diyerek düzenlediği 

24 Kasım Öğretmenler 
gününü Avcılardaki müzik 

öğretmenlerinin verdiği 
konser ile büyük bir 

beğeni aldı. İlçe Milli Eğitim 
Müdürü Cevat Dervişoğlu 
ve Kaymakam Kemal İnan 
ın katılımıyla gerçekleşen 

konserde öğretmenlerin 
performansıövgüye  

değer bulundu.

“CUMHURİYETİN 
YÜZYILININ MİMARI 

ÖĞRETMEN”



(Öğretmenim Dergisi / Özel - İstanbul) 

Öğretmenleri Günü’nün hemen ertesi günü 25.Kasım.2023 
günü Show TV’de yıllardır sevilerek izlenen GÜLDÜR GÜL-
DÜR Show seyircisine sunduğu bir skeçte ÖZEL OKUL TA-
RİZ’İNE yer verdi. (Tariz: İğneleme-dokundurma-alay etme)

YARALISIN adlı skeçte PARASI olan ve hatta uçağı olan bir 
meşhur PARALI AMA ZIR CAHİLİN OKUL açmasını konu edi-
nen skeç konuyu YARALISIN KOLEJ adıyla gündeme getirdi.

Kolej ve Özel Okul kavramının iç içe girdiği ve karıştığı 
günümüzde paranın kaynağının önemli olunmadığı sistemin 
skeçlere konu edilerek tiyatrodaki adıyla TARİZ olunması 
özel okulculuğa sade vatandaşların dikkatini çekerken  
ilgililerden henüz bir adım atılmadığı öğrenildi.

İstanbul-Avcılar Borusan Otomotiv  
Zehra Kocabıyık Ortaokulu 
Fen Bilgisi Öğretmeni Bayram YETER 

PROJELERİ İLE 
AVCILARI  
ÜST SIRALARA 
TAŞIYOR!

Tübitak 4006 Bilim Fuarı Destekleme 
Projesine çok önem veren Bayram 
Yeter ; bu gibi projelerin öğrencilerde 
takım çalışmasını geliştirerek yeni 
ortam ve olanak sağlanarak güven 
arttığını belirtti. Bir öğretmenin en 
önem verdiği eğitim öğrencilerin 
yeteneklerini ortaya çıkarıp 
hayatlarında onlara ışık olabilmektir 
diyerek öğrencilerine ve okuluna 
kattığı bu değerlerin tüm Türkiyede 
önemsenmesi gerektiğini vurguladı. 

Bir sonraki projesi de 4004 Doğa 
Eğitimi ve Bilim Okulları Destekleme 
Programı olacağını ve her sene 
böyle  projelere bir çok öğrenciyi 
yetiştireceğini ve okulunu temsil 
edeceğini belirtti.
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GÜLDÜR GÜLDÜR’DEN ÖZEL OKUL TARİZ’İ






